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Värdegrund 
 
 

Svenska Kanotförbundets värdegrund handlar om organisationens 

 

förhållningssätt och grundläggande principer, vilka beteenden som är 

 

tillåtna samt hur vi ska förhålla oss till varandra och uppdraget.  

 

 

 

 

   

 

* Svensk kanot kännetecknas av ett ledarskap, som bygger på 

delaktighet, respekt för varandras roller och förmåga att 

kommunicera.  

 

 

* Vi ska vara öppna och välkomnar alla, oavsett nationalitet,  

 etniskt ursprung, religion, ålder, kön, sexuell läggning och vi 

motverkar alla former av kränkande särbehandling. 

 

 

* Vi visar öppenhet inför förslag och förändringar och utför 

 uppdraget efter förmåga. 

 

 

*  Vi bemöter varandra på ett respektfullt sätt. 

 

 

*  Kanotidrotten ska ge livskvalitet, spänning, glädje och en  

 positiv fritid. 

 

 

 

 

 

 
Värdegrund framtagen av 

Anne-Marie Karlsson o Birgitta Nilsson: 2008-01-20  
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Styrelsen 

Ordförande: Nils Johansson 

Styrelseledamöter  

Annika Nielsen, vice ordförande 

Eva Lindmark, kassör 

Kent Antonsson 

Anders Karlsson 

Jörgen Westerlind 

Karin Falk 

Adjungerade 

Anders Danielsson generalsekreterare   

 

Förändringsarbete  

Under året har det varit en stor personalomsättning vilket gjort att en del av förändringsarbetet 

inte kunnat fullföljas. Arbete pågår.    

Tävlingsresultat 

Max Karlsson silver i EM i Squirt och vann alla WC – tävlingar i seniorklassen i Squirt. Max 

tog även guld i EM och vann alla WC- tävlingar i Freestyle för Juniorer.  

Petter Menning tog silver på VM i K-1 200m och brons på världscup i Racice och i Szeged.  

K4 tjejer (Linnea Stensils, Moa Wickberg, Karin Johansson och Klara Andersson) brons på 

världscup i Milano.  

Sofia silver 1 000m EM Brandenburg silver 5/ 100delar från guld EM, WC Seged K-1 1000m 

silver. 

Drakbåt tog 5 medaljer på VM, 10-man dam tog silver på 500m och 2 000m. 20 manna mixed 

brons på 500m. I Masters lyckades mixed i 20-manna ta ett brons och master dam i 10-manna 

ett brons.   

 

 

Styrelsen 

Styrelsen har haft 11 fysiska styrelsemöte och 11 telefonmöten. Mellan dessa har styrelsen 

arbetat med många områden exempelvis 

 Fortsatt anpassning av verksamhet, personal, lokaler mm.  

 Mycket energi har lagts på att få organisationen att fungera. De förändringarna som 

skett på personalsidan har krävt alternativa lösningar. 

 Värdegrundsfrågor. 

 Nytt avtal med Nyköpings kommun gällande RIG-kanot. 

 Diskussion av verksamhet, ekonomi och egenavgiftsnivå. Var kan vi ”rationalisera”, 

kan vi göra rätt saker enklare mm. 

 Uttagningskriterier för landslag ska vara transparanta. 

 Ekonomidiskussioner för att få mer intäkter och lägre kostnader för ”ej” verksamhet. 

 Kontakter med SOK, SISU, RF, ICF, Svenskt Friluftsliv och Nyköpings kommun.   
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Internationellt 

Internationellt är vi representerade genom Stefan Gustafsson i ICF Maraton, Eva Lindmark i 

ICF Polo, Bo Berglund i ICF Medicin, Ola Barthelson i ICF Segling samt Anna Bjerkefors 

som sakkunnig inom Parakanot inom både ECA och ICF.  

Frågor som drivits internationellt; 

Centralt 

● Nordiskt samarbete på styrelse och kommitténivå. 

● Ett utvecklat europeiskt samarbete inom ICF/ECA.  

 

Kanotpolo (Eva Lindmark) 

● Uppdatering av regler 

● Domarutbildningar 

● VM technical organiser 

 

Medicinkommittén (Bo Berglund) 

 Fokus har legat på att utveckla ”blodpasset” till ett ”biologiskt pass” för att minska 

doping i tävlingsidrotten. 

 

Parakanot (Anna Bjerkefors) 

 Utveckling av kriterierna för klassificering av kanotisterna funktionshinder. 

 

 

Kommittéorganisation; 

Kommitté Ansvarig i styrelsen Kommittéordförande 

Slätvatten Elit Från hösten Jörgen Westerlind Anna Carpenter ansvarig till 30/9  

Börje Andersson kommittéordförande 

december 

Slätvatten Bredd Annika Nielsen  Magnus Mattsson Mårn 

Kanotslalom Elit Kent Antonsson Göran Hedström 

Kanotslalom 

Bredd 

Kent Antonsson Robin Lindberg 

Freestyle Kent Antonsson Magnus Karlsson 

Kanotpolo Elit Eva Lindmark Eva Lindmark 

Kanotpolo Bredd Eva Lindmark Erik Malmborg 

Kanotsegling Karin Falk Kalle Jonasson 

Drakbåt Annika Nielsen Anders Velin 

Rafting Kent Antonsson Martin Göransson 

Surfski Jörgen Westerlind Jens H Bond 
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Stand Up Paddle Anders Karlsson Johan Möller 

Disciplin Anna Carpenter/Anders 

Danielsson/Karin Falk 

Emilia Liedbäck 

Utbildning Annika Nielsen Birgitta Nilsson 

Marknad och 

Media 

Nils Johansson Peter Pennsäter 

Utrustning 

(sprint) 

Anders Karlsson  Anders Karlsson 

 

Särskilda verksamheter: 

Parakanot Annika Nielsen Annika Nielsen 

Paddelpasset Anders Danielsson Jonas Forsmark 

 

 

Nyckeltal 

 2014 2013 2012 2011 2010 2009 2008 

Anslutna föreningar 120  117

   

118 116 115 119 122 

Antal medlemmar 
 

16 040 
15 280 

IoL 

23 000 

13928 

IoL 

22 500 

22 000 22 000 18 000  

Klubbar anslutna till 

Idrotten On Line 

114 114  105 108 99 95 61 

Licensierade 

kanotister 

Män/Kvinnor 

632 

478/154 

605 

 455/150  

620 

463/157 

604 

459/145 

581 

453/128 

592 

458/134 

596 

455/141 

Kanotuthyrare 

(betalande) 

104  97 unika 

några 

med flera 

filialer 

122 128 115 116 82 

LOK stöds poäng 464 780

* 
61 klubbar 

 835 156 

61 KK 

884 520  

58 KK  

885 643 

57 KK 

858 608  

57 KK 

867 404  

56 KK 

862 445 

55 KK 

LOK Antal 

deltagartillfällen 

40 116* 70 362 75 446 76 021 71 319 73 790 75 008 

SISU timmar 3 547 3 913 3 641 3631 3 499 3 522 3 177 

* Statistik endast VT 2014 
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Anställningar 

Kansliet har varit utlokaliserat under året. Hemmet har varit det huvudsakliga arbetsstället. 

Lokalerna på Östra Kyrkogatan är avvecklade. Samarbetet sköts digitalt, via telefon och vid 

arbetsmöten. Det var en stor personalomsättning under året.  

Bengt Bengtsson, Grästorp, Utvecklare avslutade sin anställning 30 juni. 

Anna Carpenter (Karlsson), Karlskoga, Sportchef avslutade sin anställning 30 september. 

Martin Hunter, Karlskoga, Head Coach Sprint, 75 % (finansierat av SOK).  

Erik Gustavsson, Stockholm, Team Manager Sprint, 50 % under 4 månader tom 31 augusti.  

Anders Danielsson, Skellefteå, GS på 50 %. 

Jonas Forsmark, Julita, paddelpasset projektanställd på ca 40 % finansierad av projektmedel 

från Svenskt Friluftsliv. 

Raimo Vähäsaari KG, är anställd av förbundet på lönebidragsanställning. Den del av 

lönekostnaden som SKF får täcks till stor del av Nyköpings kommun.  

På KG i Nyköping arbetar också Marcus Göthberg, Henrik Nilsson och Mats Johansen 

anställda av Nyköpings kommun. 

 

 

Para Canoe 

Projektet "Lär dig mer om paddling, skridskoåkning och lägerliv - för dig med 

funktionsnedsättning" har fortsatt under året. Pilotverksamhet har fortsatt under 2014. Nu är 

projektet slutredovisat och ska övergå i ordinarie verksamhet. Det finns utbildade ledare i bl.a. 

kanotklubbar. Mer information kan fås på www.RGaktivrehab.se      

Annika Nielsen har varit SKF: s sammanhållande. Nätverksarbete har påbörjats med ett möte 

under sprint-SM men kommittéverksamhet har inte tagit fart än.   

Anna Bjerkefors, GIH som samarbetar med ICF kring klassificeringsproceduren/reglerna har 

slutfört sitt forskningsprojekt.  

 

     

Idrottslyftet 

116 projekt sökta av 47 klubbar samt 3 kraftcenter beviljades 1 072 000 kr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.rgaktivrehab.se/
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Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Resultat 

Uppföljning av 

ekonomisk status inför 

hösten och en tidig 

omfördelning på 

styrelsens initiativ i 

samarbete med 

kommittéer. 

Kassören har ansvaret för att 

sköta ekonomin och att ge 

förslag på hantering av 

ekonomiska förbättringar. 

Underlag från aktiviteter 

redovisades inte i tid vilket 

försenade uppföljningen 2014. 

Mallar för redovisning och 

fakturering skapades och en 

översyn av kontonummer 

genomfördes för att förenkla. 

Kontraktera sponsorer Styrelsen har ansvaret. Errea blev ny sponsor 2014. 

Upprätthålla det 

nordiska samarbetet 

Bjuda in till Nordiskt möte, 

GS ansvarig. Hålla dialogen 

igång även på den praktiska 

nivån vid tävlingar/läger, 

ansvariga är respektive gren. 

Nordiskt möte genomfördes i 

Köpenhamn. 

Verksamhetsbidrag 

från Friluftsrådet för 

att kunna förstärka 

kansliet. 

Utredning om kriterierna i 

Svenskt Friluftsliv startar 

2014. GS har ansvaret.    

Det blev inget utökat statligt stöd 

2014. Det innebär att hela 

processen stannade av. Arbetet 

fortsätter 2015. 

Etablera ”Lärande 

kanot”. 

Utvecklare (se också 

utbildningskommittén) 

Tyvärr genomfördes inte levande 

kanot 2014 men är planerat 2015. 

Sjösätta ”Ledande 

kanot”. 

Utvecklare (se också 

utbildningskommittén). 

RF/SISU idrottsutbildarna 

stannade upp med utvecklingen 

av GTU 3 som vi skulle matcha, 

vilket gjort att frågan vilar. 

110 anslutna 

kanotuthyrare. 

Genom kontakt med uthyrare 

som ännu inte är anslutna och 

fortsätta utveckla 

samarbetsnyttan i 

organisationen.  

Paddelpassansvarig 

Vi har inte haft kraft att satsa på 

utökad verksamhet 2014. Vi har 

genomfört träffar med uthyrarna, 

skapat en grupp som jobbar för 

utveckling av verksamheten och 

vi har skapat en uppgraderad 

Kanotguiden för att möta 

förväntningarna från uthyrarna. 

Målet tror vi kan nås 2015. 

Öka antalet klubbar 

med 2 samt öka antalet 

klubbar med flera 

discipliner och med 

verksamhet som kan 

emot kanotister med 

funktionshinder. 

Det finns kanotuthyrare som 

är intresserade av att starta 

klubbverksamhet som ska 

stöttas. Vi ska ta kontakt med 

klubbar som har verksamhet 

och varit med i SKF. 

Utvecklaren är ansvarig. 

Vi har överträffat målet 2014. 

Sätta upp en ny 

hemsida för förbundet 

i RF: s miljö 

Förbundet On Line 

samt uppdatera 

kanotguiden. 

Använda RF: s verktyg men 

strukturera och designa för 

SKF: s behov. Den ska vara 

klar inför säsongen. Styrelsen 

ansvarar för helheten och 

kommittéerna för 

grenspecifika delarna. 

Vi har satt upp en hemsida i RF: s 

miljö. Vi har skapat en ny 

plattform för Kanotguiden. 

Utvecklingen av sidorna 

fortsätter. 
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LOK stöd, SISU, 

medlemsantal i 

IdrottOnline. 

Fortsätt informera och ge 

kopplingar Idrottslyft m.m. för 

att öka LOK, SISU och 

medlemsantal. 

Information har skickats ut men 

vi har inte orkat genomföra 

klubbesök. Kontakt med 

föreningarna är prioriterad del 

som påbörjats 2015. 

 

 

 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Resultat 

Vi ska ha regattabanor med 

internationell kvalité. 

Fortsatt dialog med klubbar och 

kommuner med sprintbanorna för 

att bidra till en positiv utveckling. 

Jönköpings kommun har 

startat arbetet med att höja 

standarden på banorna i 

Rocksjön. 

Vi ska kunna genomföra 

internationella tävlingar i 

Sprint, Maraton, Slalom, 

Kanotpolo och Freestyle. 

Fortsätter utvidga samarbete med 

närliggande länder. Stimulera 

klubbar att se möjligheter. 

 Inget nytt 2014. 

Fungerande 

distrikt/regionverksamhet. 

Föra dialog med distrikt/region. 

Skapa förutsättningar genom 

besättningsregattor i sprint. Att 

skapa nätverk genom att 

möjliggöra regionstävlingar. Att 

skapa möjlighet att söka idrottslyft 

för regionssamverkan. 

Besättningsregatta sprint 

genomfördes i Katrineholm. 

Några regionala cuper har 

återstartats, 

försöksverksamhet för att 

utveckla tävlingsformer har 

genomförts. 

Skapa ett fungerande 

register för samtliga 

utmärkelser, vandringspriser 

etc. på internet, som 

förbundet ansvarar för. 

Utreda hur och vem som ska 

ansvara och hur knytningen ska 

var till hemsidan. 

Påbörjat men inte klart. 

Ordna en fungerande 

resultatdatabas på nätet där 

samtliga resultat från 

sanktionerade tävlingar 

lagras. 

Utse någon drivande att hitta 

långsiktig lösning. ERT har senare 

tids sprintresultat. 

Inte påbörjat. 

 

 

I vårt arbete ska vi också löpande ges möjligheter till jämställt och jämlikt arbete.  

 

Nedskrivet av   

Anders Danielsson 
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Breddkommittén slätvatten 
 

Ansvarig: Magnus Mattsson-Mårn 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Månatliga telefonmöten. Träff i Jönköping 9/11. Korta träffar i samband med tävlingar. 

Delegerat arbete.  

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Tävling: Mer 

samordning mellan 

regionalt och 

nationellt tävlande.              

Och mellan nationellt 

och internationellt 

tävlande. 

Kartläggning av den 

regionala 

tävlingsverksamheten.  

Dialog. Kan vi knyta ihop det 

regionala och nationella? 

Konkreta tankar finns redan. 

Sprint-SM efter senior-VM 

sprint. 

Kartläggning gjord. 

Stimulansmedel till nya tävlingsformer 

lokalt finns i Idrottslyftet. 

Dialog om samordning tidsmässigt, 

men mer organiserat än så bedöms inte 

aktuellt. 

Sprint-SM genomfördes efter sprint-

VM. 

2. Mer samordning 

tävling/träning/utbildn

ing. 

Slätvattenskalender väl 

uppdaterad på hemsidan. 

En tävling i Katrineholm 

direkt före NM-lägren. 

Genomfört. 

 

 

 

3. Bättre 

tävlingsanläggningar 

 

Nya Rocksjön klart troligen 

till 2015. Förbättringar vid 

Hjälmsjön tar tid. 

Byggnation på Rocksjön påbörjas feb 

2015. 

 

 

Besättningsregatta genomförd. 

4. Ännu bättre 

arrangörer. 

Fortsatta utbildningar på 

tävlingsarrangörsträffen. 

Genomfört. 

 

 

 

5. Tävling och IT: 

lättare, snabbare och 

säkrare anmälningar. 

Kommittén tar ansvar för 

registervård i ERT. Intresse 

för arbete med 

utvecklingsbehov efterfrågas. 

Genomfört vad gäller registervård. 

Ytterligare utvecklingsbehov finns. 

 

6. SKF:s hemsida: 

Bättre för slätvatten. 

Hemsidan ska förnyas.  

Tillfälle att göra den till 

bättre dialogverktyg. 

”Juniorkanot” flyttas till 

hemsidan? 

Stort arbete med vår del av hemsidan 

återstår. 

 

7. Bättre 

mediabevakning. 

Extra focus på 2-3 

arrangemang under 2014 för 

optimalt genomslag i media. 

Mest mediabevakning kring sprint-SM 

och maraton-SM. 
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Mål 3-5 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Fler klubbar med 

ungdomsverk-

samhet. Och gärna 

fler ungdomar i 

varje klubb. 

Förtydligande av ansvar för 

detta. 

Stimulera klubbar. Ställa krav?  

Implementering av förbundets 

kanotskolekoncept. 

Hur gör andra (DK, NO)? 

Dialog med övriga Norden pågår. 

2. Fler tränare Regionala tränarnätverk, fr.a. 

där kraftcenter inte finns. 

Tränarkonventet, 

lekande/levande/lärande kanot viktigast. 

3. Ännu bättre tränare 

och kanotister 

Fortsätta med tränarkonventen. 

Breddperspektivet viktigt. 

Genomförs jan 2015. 

 
Mål 5-8 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Förslag vision: En 

mycket större och 

mer synlig 

slätvattenssport. 

Samverkan från förbund till 

klubbar och från bredd till elit 

med gemensam målsättning för 

att nå målet.  

Långsiktigt arbete. 

 

 
Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

1. Tävlingsarrangörsträff 6-7 februari. 

2. Breddläger: Summer Camp ungdom inställt 2014. 

3. Sparat verksamhetsberättelse av ungdomslandslaget. 

 

 

Magnus Mattsson-Mårn 
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Årsberättelse Veterankommittén 2014. 
 

På träningslägret i Portugal deltog 14 veteraner där huvuddelen av deltagarna var där vecka 

13. Några veteraner var där lite längre. 

 

Träningsläger på Flämslätt den 24-27 april. Deltagarantalet var strax under 30. Bengt 

Bengtsson var med och talade om teknik och filmade alla deltagare. Alla fick med sig en CD 

hem med en stilstudie på sig själva. 

 

NM i maraton kördes i Silkeborg Danmark med 5 svenska deltagare, guld till Ove 

Emanuelsson, Ulf Eriksson och Henrik Folkesson, silver till Bengt Seger och brons till Peter 

Pennsäter. 

 

VM i maraton avgjordes i Oklahoma City USA. Ende deltagare från Sverige var Johan Dahl 

som blev 4:a i H-50 endast 18 sekunder från guldet och han var 2:a i K-2 med Darren Lee 

(Australien) 

I ICF masters sprint i Ottensheim i Österrike vann Robert Hedberg/Urban Höglund 

K-2 H-55 på 200 m och blev 3:a på 2 000m. 

 

Tre Veterancuper har som tidigare genomförts. Långloppscupen vanns av Ove Emanuelsson 

Tibro KK. Här kommer lite statistik från årets cuper, förra året inom parantes. Veterancupen 

med åldersfaktorer SMVC har i år haft 14 (12) deltävlingar med 190 (208) målgångar i 

långloppscupen 3700 m och längre. I den åldersklassindelade cupen (SVC-ÅK) utan 

åldersfaktorer tillkommer 124 (145) målgångar, totalt 314 (353). Antalet deltagare har varit 

102 (120)  varav 5 (21) har kommit från övriga nordiska länder. Antalet damer har varit 11 

(12)  alltså 11 %. I klubbtävlingen har 39 (34) föreningar haft deltagare med och Tibro KK 

segrade med 46 (49) målgångar. 

  

Veterandeltagandet har minskat ytterligare på Kanotförbundets sanktionerade tävlingar. Vi 

har ingen riktigt bra förklaring varför veterantävlandet minskat utöver det vi tidigare framfört 

att många nöjer sig med tävlingar i närområdet och det finns många motionstävlingar som inte 

går i Kanotförbundets regi. Dalslandspaddel och Stockholmscupen har många deltagare och 

tävlingar i surfski drar till sig en hel del som tidigare körde tävlingar som ingår i 

veterancuperna. 

 

 

Veterankommittén 
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Maratonlandslaget  
 

 

Ansvarig kapten: Erik Gustafsson 

 

Genomförda aktiviteter    
 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal aktiva Transportsätt Resultat 

07-08 

Juni 

Bohinj, 

Slovenien  

1 2 Flyg 4:a K1 Senior  

8:a K1 Senior  

4:a Short track senior 

13-15 

Juni 

Piestany, 

Slovakien 

1 8 Flyg 2:a K1 U23  

7:a K1 U23 

11:a K1 Junior 

4:a K2 Senior 

26-28 

Septem

ber 

Oklahom

a city 

2 5 Flyg 9:a K1 Junior 

11:a K1 U23 

9:a K2 Senior 

 

Kommentar till uttagningar: 
Uttagningarna baserades på föregående års tävlingar i kombination med svenska uttagningar 

under Göta Kanal, Rönne-å, SM och NM. Fokus låg på att få fram besättningar som kunde 

prestera på internationell nivå och aktiva som kan hålla ett högt tempo under loppen. 

 

Samtidigt som vi vill motivera aktiva till att fortsätta träna hårt vilket yttrar sig i att flera av de 

aktiva gjorde sina första internationella tävlingar. Överlag har hela laget presterat väl under 

säsongen, och samtliga visade på framsteg från tidigare år. På årets första internationella 

tävling, världscupen i Bohinj, hade vi ett litet lag då det krockade med flera andra tävlingar. 

Den följdes upp av EM i Slovakien och säsongen avrundades med VM i USA. 

 

Deltagare   

Aktiv Klubb 

Rasmus Jaruta Kungälvs KK 

Emil Torstensson Bråviken KK 

Nils Thoresson Västerås KF 

Moa Ringqvist Vaxholms KS 

Anna Zagòrska Bengtsfors BOIS 

Michaela Lindblad KK Eskimå 

Carl Lundin Vaxholms KS 

Emma Andersson Huskvarna KK 

 

Ledare   
Erik Gustafsson, Björn Granstedt & Magnus Ljungberg 

 

   

Nedskrivet av Björn Granstedt 
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 Senior Sprint (Senior och U23) 
 

Ansvarig kapten: Martin Hunter 

Team Manager/Leader: Erik Gustafsson 

U23 kapten: Martin Hunter  

Utmanare Ansvarig: Emil Björnskär 

Support Staff: Nikola Lukic (SOK Video/Sportscience), Zäta Zetterström (Driver) 

Nedan redovisad grov verksamhetsberättelse från 2014. 

Mål     

 Att få fler aktiva att följa ett high performance träningsprogram, med professionell 
planering och uppföljning, både på träningen och på internationella tävlingar.  Race 
analyser kommer att vara en viktig del av detta. Jobbar närmare dem aktiva angående 
uppföljning. En del av detta kommer att vara att dem nominerad aktiva ska redovisar 
deras träning kontinuerligt.  

o Resultat: Maillistan är nu uppe i över 60 aktiva och coacher. Jag anser det vara en 
stor förbättring. Även om inte alla följer det exakt så ser man hur en elitsatsning 
ser ut och man lär sig mycket av det.  

 Jobbar med målsättning av den individuell aktiva.  
o Resultat: De som är med i Utmanare, Topp och Talang program har fått 

årsplanering och när det behövs ett individanpassat träningsprogram. Att ha ett 
individuellt anpassat träningsprogram till 27 aktiva på ett träningsläger är 
omöjligt med en coach.   

 Att initiera sportscience program baserat på kontinuerlig utveckling över 7 år. I planen 
ingår testning i labbmiljö och på vattnet, med koppling till den aktivas träning och 
resultaten på tävling. Alla aktiva U23, Senior, och Juniorer som visar potential kommer 
att beredas tillfälle att vara med i programmet. Målet är att ha ett av världens bästa 
sportscienceprogram som ska leda till medaljer, genom ”continuous improvement” av 
både den aktiva, tränare och systemet/staff runt den aktiva.  

o Resultat: Sportscienceprogrammet har varit segt att få igång, både pga 
ekonomiska faktorer och tid. Vi har fått hjälp från SOK när det gäller videoanalys 
och sportscience stöd till de SOK aktiva. I mån av tid så får övriga aktiva också 
hjälp av SOK: s resurs, framför allt på träningsläger. 

 Årets mål: att fortsätta med ett fungerande lag som har kapacitet att tävla på alla OS 
distanser på VM och EM samt på U23 EM och U23 VM.   

o Resultat: Detta mål är väl uppfyllt, vi har även tävlat på icke OS distanser, och 
tagit med fler aktiva än vi hade budgeterat för. 

 Långsiktigt mål (2-4 år framåt) VM 2014 ska alla tävlande i Olympiska distanser kunna nå 
minst B Final, på icke olympiska distanser minst semifinal. 

o Resultat: Vi hade tävlande på alla OS distanser på U23 VM och EM, men eftersom 
vi bedömde att resultaten inte var tillräckligt bra för att tävla på senior-VM 
skickade vi enbart Damer: K1 500, K1 200, K4 500 Herrar: K1 200, K2 200 till VM i 
Moskva 

 Långsiktigt mål (4-8 år framåt) VM 2017 tävlande i alla Olympiska distanser i A Final. VM 
2019 kvalificera alla Olympisk distanser. OS 2020 ha tävlande i alla distanser på OS, med 
sikt på medaljerna  

o Resultat: Målet är fortfarande rimligt. 
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Planerade aktiviteter    

 Läger: Florida: Antal platser är begränsat, och målet för träningsläger är att fortsätta med 
hård träning, och jobbar vidare med besättningar.  

o Resultat: Utfört- 22 aktiva på plats. SOK hyrde 2st lägenheter åt oss i 6 månader. Det 
avlastade för SKFs ekonomi och gjorde att det var bra för de SOK aktiva. 

 Tävlingar 2014: Alla Världscup tävlingar, EM, och VM. U23 EM och VM.  
o Resultat: Utfört.  

 Uttagningstävling: Uttagning till Florida baseras på 2013, uttagning till WC1 och WC2 
kommer ifrån truppen som är inbjuden till Floridalägret, WC3 är uttaget från ovan och första 
Sverigetävling.  EM och VM lagen är uttaget från dem som har tävlat på WC1, WC2 eller 
WC3. 

o Resultat: Uttagning i Florida fungerar, mestadels var uttagning baserad på träning, 
eftersom det inte finns någon tävlingsbana är testlopp svåra att köra. Men man ser 
ganska tydligt vem som ska vara med och inte.  

 Testlopp vid eller utanför tävling kommer att utförs vid behov. Besättningslopp kommer att 
vara en del av den vanligt svensk tävling.  

o Resultat: Detta fungerade bra, lite jobb med att få ihop alla besättningskanoter, men 
till slut blir det riktig bra med flera K2or och K4or tävlande på svenska tävlingar! 

 Sportscience: Eftersom det är ”continuos improvement” vi ska sträva efter, kommer detta i 
första hand att planeras ordentligt, sen komma igång praktiskt. Fortsätta att använda 
raceanalysen och försöka förbättra det. Aktiva förväntas att vara delaktig i 
sportscienceprogrammet. Återkoppling till aktiva och tränare kommer att vara kontinuerligt. 

o Resultat: Det var några aktiva som skickade in träningsrapporter, pga det så var det 
svårt med feedback till alla. Men om alla ca 60 st som får programmet skulle skicka in 
rapport så är individuell feedback omöjligt på en coach. Där behöver vi komma på ett 
system för hur vi ska arbeta. Samma sak under träningsläger med 20-25st, det är 
orimligt att förvänta sig att en coach ska ha utvecklingssamtal och planeringssamtal 
med varje individ. Vi behöver involvera regions, klubbtränare och personliga coacher 
mer. Då kan headcoach ha kontakt med dem och de i sin tur kontakt med de aktiva. 
Mer effektivt och vi sprider kunskapen bättre. Loppanalys har fungerat bra och 
kommer att fortsätta som tidigare med Minimaxx och utvärdering med headcoach. 

 

Uttagningsprinciper  

 Se det separat uttagnings dokument.  
o  Resultat: Funkat okey, men var både för komplicerat och ändå inte tillräckligt 

specifikt. Om man kan göra det bättre blir det lättare både för coacherna och för de 
aktiva.  

 

Höjdpunkt för säsongen var när Petter Menning tog silver på VM i Moskva. Även att notera 

är att vi fick med Linnea Stensils och Moa Wikberg i SOK Topp och Talangprogram, och 

Dam K4 som SOK Kandidat. Fredrik Schill gick ur SOK Topp och Talang eftersom han 

avslutade sin karriär. 

 

 

Martin Hunter 
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Sprint U21 

 
Ansvarig kapten: Linda Härefelt och Anders Karlsson.  

 

Uttagningstävlingar: Vårregattan i Nyköping 10-11 maj. Nationaldagsregattan i Nyköping 

6-8 juni och Tolvenregattan i Hofors 28-29 juni. 

 

Genomförda aktiviteter  

Läger 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva Transportsätt 

23-25 maj 

 

21-25 juli 

Nyköping 

 

Nyköping 

2 

 

2 

9 

 

12 

egen transport 

 

egen transport 

 

Kommentar: 

Läger 23-25 maj för att främja tjejer att samträna med varandra. Fokus låg på 

besättningspaddling och dialog kring detta och andra betydelsefulla saker för en damkanotist. 

Vi ledare fick samtidigt bra feedback på hur en bra U21 verksamhet kan vara. 

Läger 21-25 juli. Samträningsläger besättning inför NM Norge med samtliga tjejer och 4 

stycken grabbar. Vi gjorde en samordning med de som tränade och tävlade inför U23 VM då 

det var i stort sett samma kombinationer i NM som i U23 - VM och för att ge de aktiva chans 

till återhämtning efter U23 - VM samt komma motiverade till NM. 

 

Tävlingar NM Norge 2-3 augusti 

Datum 

2-3/8 

Plats 

Kristiansand 

Norge 

Antal ledare 

        2 

Antal aktiva 

       18 

Transportsätt 

Minibussar 

Flyg/Bil 

Resultat 

Damer 

K2 200m 4a och 5a 

K1 200m 5a och 6a 

K1 1000m 3a och 6a 

K2 1000m 2a och 3a 

K1 5000m 5a och 7a 

K4 500m 2a och 4a 

K2 500m 3a och 5a 

K1 500m 4a och 5a 

K2 5000m 1a, 3a och 4a 

Herrar 

K1 200m 1a och 4a 

K2 200m 1a och 6a 

K4 1000m 1a och 4a 

K2 1000m 2a och 6a 

K2 5000m 1a, 2a, och 3a 

K2 500m 2a och 3a 

K1 500m 1a och 3a 

K4 500m delad 2a 

K1 1000m 1a och 2a 

K1 5000m 3a,5a,6a,8a,13 

 

Totalt 7 guld 6 silver 7 brons 
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Kommentar till uttagningar: 

Uttagningen grundade sig på de uttagningstävlingar som var uppställda samt internationella 

tävlingar som grund för laguppställningen. 

En stor trupp främst på herrsidan med tio st där konkurrensen är stor och möjligheter till bra 

resultat i NM fanns. Då många herrar var med i U23 VM strax före NM så gjorde vi en 

anpassad lösning för dem med träning och förberedelse som passade både U23 - VM och NM. 

På damsidan hade vi tillgång till hela laget för förberedelse inför NM. Laguppställningen var 

anpassad för att göra bra resultat där vi såg att det fanns chans att göra det. Stämningen var 

mycket bra i truppen vilket grundade för bra resultat som det blir vid en bra gruppdynamik. 

Samarbetet mellan lagen och ledare var också på samma plan.  

Några resultat som vi kan nämna är att Joel Elenius, med imponerande vinster på K1 200 och 

500m, lyckades behålla formen från U23 - VM. K2 5000m 1a Albert Pettersson/Fabian 

Paldanius 2a Martin Nathell/Joakim Lindberg 3a Henrik Strand/Emil Svensson herrar var en 

riktig lag- och taktik-seger där de svenska herrarna tog samtliga pallplatser. På klassiska 

distansen K1 1000m imponerade Martin Nathell med en fin avslutning på loppet som han 

vann i kamp med Joakim Lindberg som ordnade en dubbelseger åt Sverige. På damsidan 

gjorde Cajsa Zeidler och Johanna Johansson ett inspirerat lopp på K2 5000m och avslutade 

U21 - NM på bästa sätt med att glida in som segrare. Vi vill också nämna att alla gjorde bra 

ifrån sig utifrån förutsättningarna och var en bidragande orsak till ett lyckat NM. 

Nämnas kan att delar av detta lag kommer säkert utgöra stommen till framtida A-landslag 

 

Deltagare   

Aktiv Klubb 

Martin Nathell Ängelholm KK 

Joakim Lindberg Finspång KK 

Emil Svensson Bråviken KK 

Joel Elenius Luleå KK 

Henrik Strand Luleå KK 

Albert Pettersson Södertälje KF 

David Johansson Oxelösund KK 

Marcus Andersson Lidköping KF 

Fabian Paldanius Jönköpings KK 

Jimmy Seger Stockholms PK 

Johanna Johansson Lödde KK 

Cajsa Zeidler Lödde KK 

Elina Lineruth Luleå KK 

Amanda Nilsson Malmö KK 
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Julia Seger Stockholms PK 

Sofia Bodner Lidköpings KK 

Linnea Menning Vaxholms KS 

Sofia Lindhe Vaxholms KS 

 

Ledare  

Linda Härefelt och Anders Karlsson 

 

      

 Nedskrivet av Anders Karlsson och Linda Härefelt 
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Juniorlandslaget – sprint 

Ansvarig kapten: Peter Ask 

 

Uttagningstävlingar: 

Vårregattan Nyköping 10-11 maj 

Nationaldagsregattan Nyköping 6-8 juni  

Tolvenregattan Hofors 28-29 juni  

Junior & U23 EM Mantes-En-Yvelines, Frankrike 26-29 juni  

 

De två regattorna i Nyköping blev underlaget för laguttagningen till JEM, JVM samt JNM. 

På regattan i Hofors förstärktes positionerna för de aktiva som konkurrerade om de resterande 

platserna till laget som representerade vid JNM i Norge. Även uttagningen till JVM Ungern 

förstärktes efter Tolvenregattan i Hofors. JEM i Frankrike förstärkte uttagningen av laget till 

JVM i det flesta fall.  

 

Genomförda aktiviteter:  

Samträning tidigt på säsongen kunde påbörjas via god kommunikation med tränarna på 

kanotgymnasiet Henrik Nilsson och Mats Johansen som redan under försäsong var behjälpliga 

med att pröva olika besättnings konstellationer. Även med hjälp av klubbtränare kunde det 

börjas tidigt med besättningsförberedelser runt om i landet. 

Kartläggningen av de aktiva gjordes via en enkel enkät.  Där alla juniorer i landet gavs 

möjligheten att berätta om sina ambitioner och målsättningar inför 2014 samt även mera 

långsiktigt. 

 

 

Läger 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva Transportsätt 

15-19 juni  JEM läger 

Nyköping  

1st  6H+6D 12st  Egen 

6-11 juli JVM läger  

Västervik  

1st  6H+5D 11st Egen samt 

minibuss 

22-26 juli  JNM läger  

Nyköping  

2st  

    

10H+10D 20st Egen 

 

    

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Transportsätt Resultat 

26-29 

juni 

 

 

 

 

 

 

 

 

JEM  

Frankrike 

1+3 6H+6D Flyg Herr K-1 1000m rank 16’e 

Dam K-1 1000m rank 16’e 

Herr K-4 1000m ut från SF. 

Dam K-2 500m ut från SF. 

Herr K-1 500m rank 16’e  

Dam K-1 500m rank 18’e 

Herr K-2 500m rank 12’a 

Dam K-4 500m ut från SF. 

Herr K-1 200m rank 16’e 

Dam K-1 200m rank 17’e 

Herr K-2 200m rank 13’e 
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Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Transportsätt Resultat 

17-20 

juli 

JVM 

Ungern  

1+3 6H+5D Flyg Dam K-4 500m ut från SF. 

Herr K-2 200m ut från SF. 

Herr K-4 1000m 8’a BF. 

Dam K-1 500m ut från SF. 

Dam K-1 200m 7’a BF. 

2-3 

aug 

JNM 

Norge 

2  10H+10D Minibussar 

och bilar  

Herr K-2 200m guld, brons 

Dam K-2 200m brons, 4’a 

Herr K-1 200m silver, 4’a 

Dam K-1 200m brons, 6’a 

Herr K-1 1000m silver, 5’a 

Dam K-4 1000m brons, 4’a 

Herr K-4 1000m silver, 4’a 

Dam K-2 1000m 5’a, 6’a 

Herr K-2 5000m brons, 

5’a,7’a,8’a, 10’a 

Dam K-1 5000m 7’a, 9’a, 

12’a 13’e, DNF 

Herr K-4 500m brons, 4’a 

Dam K-2 500m 5’a, 7’a 

Herr K-2 500m silver, brons 

Dam K-4 500m brons, 5’a 

Dam K-1 500m brons, DNS 

Herr K-1 500m 4’a, 5’a 

Dam K-1 1000m 4’a, 5’a 

Herr K-2 1000m brons, 5’a 

Herr K-1 5000m 5’a, 6’a 

10’a, 11’a, 13’e 

Dam K-2 5000m 5’a, 6’a, 

7’a 8’a, DNS 

 

 

 

Kommentar till uttagningar: 

 

Grunden för uttagning till mästerskap har baserats på resultat av den individuella nivån i K-1 

från nationella regattor i huvudsak. Vi som arbetat med detta var Sportchef Anna Carpenter, 

Head coach Martin Hunter, Team manager Erik Gustavsson samt Förbundskapten för juniorer 

Peter Ask. 

Min prioritering i år blev att åka på alla internationella mästerskap med så stor trupp som 

möjligt. Målet har varit att inspirera de aktiva till fortsatt fokusering samt utveckling av den 

individuella kapaciteten och höja nivån på den egna träningen. 

Många har fått värdefulla erfarenheter och inblick i sporten på högsta nivå. Detta i ett läge när 

svensk kanot behöver bygga en ny generation med sikte på att hämta hem mark på den 

internationella arenan.  

Vi som nation har nu flertalet unga lovande atleter som vi tillsammans ska fortsätta att 

inspirera på bästa tänkbara vis.  
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Deltagare: 

  

Aktiv Klubb 

Juniorer EM Frankrike samt läger 

 

Adam Ask K-1 1000m K-4 1000m 

Albert Friman K-1 500m K-4 1000m 

Andreas Edhag K-2 500m K-4 1000m 

Jens Torstensson K-2 500m K-4 1000m 

Jesper Melvinger K-1 200m K-2 200m  

John Olander K-2 200m  
 

Hanna Johansson K-1 200m K-4 500m 

Hanna Falk K-4 500m  

Moa Ringqvist K-1 1000m K-4 500m 

Frida Gustafsson K-1 500m K-4 500m 

Greta Helleblad K-2 500m 

Anja Zagórska K-2 500m  

 

Juniorer VM Ungern samt läger 

 

Adam Ask K-4 1000m 

Albert Friman K-4 1000m 

Andreas Edhag K-4 1000m 

Jens Torstensson K-4 1000m 

Jesper Melvinger K-2 200m 

John Olander K-2 200m 
 

Hanna Johansson K-1 200m, 500m 

Hanna Falk K-4 500m 

Moa Ringqvist K-4 500m  

Frida Gustafsson K-4 500m  

Greta Helleblad K-4 500m  
 

Juniorer NM Norge samt läger 

 

Adam Ask K-1 1000m, 500m K-2 1000m, 5000m K-4 1000m, 500m 

Albert Friman K-1 1000m, 5000m K-2 1000m, 5000m K-4 1000m, 500m  

Andreas Edhag K-1 500m K-2 200m, 500m K-4 1000m, 500m 

Jens Torstensson K-1 5000m K-2 200m, 500m, 5000m K-4 1000m, 500m 

Jesper Melvinger K-1 200m, K-2 200m, 500m, 5000m 

John Olander K-1 200m, K-2 200m, 500m, 5000m 

Nils Toresson K-1 5000m, K-2 1000m 5000m K-4 1000m, 500m  

Stefan Albrektsson K-1 5000m K-2 5000m K-4 1000m, 500m  

Niclas Hansson K-1 5000m, K-2 5000m K-4 1000m, 500m  

Alexander Öström K-2 1000m, 5000m K-4 1000m, 500m 

 

 

 

 

 

Westervik  

Vaxholm 

Bråviken 

Bråviken 

Finspång 

Lödde 

 

Arvika  

Arvika  

Vaxholm 

Vaxholm  

Jönköping  

Bengtsfors 

 

 

 

Westervik  

Vaxholm 

Bråviken 

Bråviken 

Finspång 

Lödde 

 

Arvika  

Arvika  

Vaxholm 

Vaxholm  

Jönköping 

 

 

 

Westervik 

Vaxholm 

Bråviken 

Bråviken 

Finspång 

Lödde 

Västerås 

Halmstad 

Halmstad 

Skellefteå 
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Forts. JNM Norge 

Hanna Johansson K-1 200m, 500m K-2 200m, 500m, 5000m 

Hanna Falk K-1 500m, K-2 200m 500m 5000m K-4 500m 1000m 

Moa Ringqvist K-1 1000m, 5000m K-2 1000m, 5000m K-4 500m, 1000m 

Frida Gustafsson K-2 1000m, 5000m K-4 500m, 1000m 

Greta Helleblad K-1 200m, K-2 200m, 5000m K-4 500m, 1000m  

Anja Zagórska K-1 1000m, 5000m K-2 1000m, 5000m  

Alice Sjömark K-1 5000m K-2 500m, 5000m K-4 500m, 1000m 

Paulian Maxe K-1 5000m K-2 200m, 5000m K-4 500m, 1000m  

Linn Gustavsson K-1 5000m K-2 1000m, 5000m K-4 500m, 1000m 

Emma Hjälmsson K-2 500m, 5000m K-4 500m, 1000m  

 

 

Arvika  

Arvika  

Vaxholm 

Vaxholm  

Jönköping  

Bengtsfors 

Luleå 

Finspång 

Karlstad 

Luleå 

 

 

 

Ledare: 

 

Under NM lägret samt del av EM läger och har jag haft god hjälp av Thomas Edhag från 

Bråviken. Även Martin Hunter var med oss del av dag under EM lägret i Nyköping vilket var 

uppskattat från både mig och de aktiva.  

VM lägret höll undertecknad själv med laget på hemmaplan i Västervik.  

Under såväl Junior & U23 EM i Frankrike som Junior & U23 VM i Ungern så var jag 

ansvarig för laget på plats. Vi var ett ledarteam bestående av Martin Hunter U23, Peter Ask 

U18, Erik Gustavsson Team manager samt Zäta Zetterström Transport- och materialansvarig 

för SKF. NM i Norge var det största arrangemanget sätt till volym på lag och ledarteam.  

U16 Hanna Plato, Torbjörn Sandström U18 Peter Ask, Thomas Edhag U21 Linda Härefelt, 

Anders Karlsson samt Zäta Zetterström transport- och materialansvarig för SKF.   

 

 

Summering: 

 

Tävlingsåret 2014 har för såväl mig själv som för det aktiva varit lärorikt och vi tar med oss 

många värdefulla erfarenheter och upplevelser inför framtiden. Jag i min roll som 

förbundskapten och de aktiva som trygga värderfulla individer i ett fortsatt starkt team. 

Tekniken min och max (gps som registrerar racedata) har varit ett mycket intressant verktyg 

under mästerskapen. Med Martins kunskaper om utrustningen så har varje start på både Junior 

& U23 EM och VM loggats. Återkoppling till de aktiva har gjorts i så nära anslutning som 

möjligt efter avslutat race. Mycket värdefullt instrument som hjälper den aktive att snabbare 

lära sig distansen. Den aktives raceplan blir tydlig och överskådlig, all data ger oss bra 

vägledning till förbättrade raceplans för den aktive som med hjälp av detta kan optimera sina 

prestationer ytterligare. Mycket glädjande besked från den svenska truppen under Nordiska 

mästerskapen i Norge. Där det tydligt visade sig att vi har hämtat mark mot Danmark som 

varit i en klass för sig under de senaste åren.  

  

 

 

 

 

     Nedskrivet av: Peter Ask  
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Sprint U16 
 

 

Ansvariga kaptener: Hanna Plato, Torbjörn Sandström 

 

 

 

Genomförda aktiviteter  

 

Breddläger (öppet) 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva 

24-27 april Katrineholm Hanna Plato 

Torbjörn Sandström 

24 

 

Samträningsläger 1 (inbjudning) 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva 

15-17 juni Katrineholm Hanna Plato 

Torbjörn Sandström 

20 

 

Samträningsläger 2 (inbjudning) 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva 

11-13 juli Katrineholm Hanna Plato 

Torbjörn Sandström 

20 

    

NM-läger 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva 

20-25 juli Katrineholm Hanna Plato 

Torbjörn Sandström 

19 

 

Nordiska Mästerskapen 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Resultat 

2-3 augusti Kristiansand, 

Norge 

2 20  

 

 

Uttagna Ungdomslandslaget 2014   

Aktiv Klubb 

Adam Wedebrand 

Anton Andersson 

Dennis Kernen 

Gustav Axelsson 

Jonathan Tornebjer 

Kalle Andrée 

Morgan Larsson 

Oskar Bladh 

Jacob Nilsson 

Villiam Olander 

 

Lidköpings KF 

Katrineholms KK 

Katrineholms KK 

Nyköpings KK 

Fridhemskanotisterna 

Nyköpings KK 

Finspångs KK 

Lidköpings KF 

Lödde KK 

Lödde KK 
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Alexandra Rytten Torudd 

Alva Johansen 

Hannah Sackbrook 

Josefin Malmsten 

Julia Lagerstam 

Linnea Lindgren 

Maria Lindström 

Melina Andersson 

Moa Lindén 

Vera Williams Thorén 

Halmstads KK 

Nyköpings KK 

Jonköpings KK 

Katrineholms KK 

Malmö KK 

Västerås KF 

Westerviks KK 

Bråvikens KK 

Nyköpings KK 

Kungälvs KK 

 

Säsongen 2014 innebar många lägerdagar för U16-laget. Detta var en förändring från tidigare 

verksamhetsår, då vi ledare kände att vi ville ge ungdomarna så mycket tid som möjligt för att 

köra ihop i de besättningar som skulle ställa upp på NM i Norge.   

  I vanlig ordning arrangerades ett öppet vårläger för alla intresserade 15- och 16-åringar som 

glädjande fylldes även i år. Även om denna verksamhet inte ingår i landslagets huvudsakliga 

syfte anser både jag och Hanna att det är en oerhört viktig del av Svensk kanotverksamhet för 

ungdomar där många nya bekantskaper knyts och en större gemenskap över klubbgränserna 

skapas. Vi hoppas därför att liknande läger kommer att finnas även i framtiden.  

  Sedan arrangerades två samträningsläger där vi efter två uttagningstävlingar bjöd in de 

aktuella kanotisterna till läger med syftet att hitta de besättningskonstellationer som skulle 

fungera bäst så tidigt som möjligt, så att framför allt K2-paren skulle få mycket tid och 

möjlighet att hinna träna tillsammans. När vi startade vårt NM-läger hade vi alla besättningar 

klara och kunde fokusera på att få dessa så väl fungerande som möjligt. 

 

All förberedelse och träning mynnade ut i ytterligare ett bra NM, där de svenska ungdomarna 

gjorde sitt bästa för att bjuda de oftast dominerande danskarna på motstånd. NM fyller flera 

viktiga funktioner, bl.a. genom att erbjuda viktig erfarenhet av internationellt tävlande, och att 

ge de ungdomar som dominerar i sina respektive klasser på svenska tävlingsbanor lite 

perspektiv och en påminnelse om att det finns många duktiga kanotister utanför Sverige.  

  Med tanke på den begränsade tiden dels vi som ledare har att jobba med de ungdomar som 

blir uttagna, och som ungdomarna själva har på sig att förbereda sig tillsammans med sina 

besättningskamrater och de övriga i laget så är det otroligt imponerande och glädjande att se 

vilka framsteg som görs, och vilken potential som finns hos alla. Jag och Hanna är otroligt 

glada att ha fått jobba med alla ungdomar under säsongen och är enormt stolta över de många 

framsteg som gjorts – stora som små. 

 

Detta var dock vårt sista år som kaptener för Ungdomslandslaget i sprint. Efter fyra år med 

ungdomsverksamhet på nationell nivå och tre NM för Torbjörn och fyra för Hanna lämnar vi 

nu över stafettpinnen till nästa person/par och hoppas att de lärdomar och erfarenheter vi 

samlat på oss under de många lägren, utvärderingarna och samtalen med aktiva lever vidare i 

nästa generation i Ungdomslandslagets verksamhet. 

 

Ledare   

Hanna Plato och Torbjörn Sandström 

 

 

 

  

Nedskrivet av Torbjörn Sandström 



24 

 

 Breddkommittén kanotslalom 
Ansvarig: Robin Lindberg 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Breddkommittén har under 2014 bestått av: 

Robin Lindberg (Ordförande), Tommy Vince samt Isak Öhrström (- jan). 

 

Kommittén har under säsongen 2014 haft 4 protokollförda möten, samt 10 stycken icke 

protokollförda. Kommittén har även haft möten med SKFs representant Kent Antonsson. 

Under möten har arbetsuppgifter fördelats emellan ledamöter och övriga personer som hjälpt 

till med årets verksamhet. Arbetsuppgifterna har sedan återrapporterats allteftersom alternativt 

vid slutfört arbete. 

 

 

 

 

Mål satta under 2013 för 2014: 

Beskrivning av målen Genomförda aktiviteter/resultat av arbete 

1. Öka antalet tävlande från 109 

individer 2012 till 120 individer 

2014. 

 

2. Öka antalet LOK-deltagartillfällen 

från 5364 st 2011 till 6500 st 2014. 

 

3. Skapa en bra tävlingskalender med 

stort utbud av kvalitativa tävlingar 

 

 

4. Arrangera kvalitativa ungdomsläger 

med meriterade ungdomsledare. 

 

 

 

 

 

5. Fortsätta vidareutveckla 

media/informationsspridning, ex 

Kanot.com 

 

 

 

 

6. Vidareutveckla Störtlopp som gren 

inom SKF 

 

7. Vidareutveckla svenska ledare inom 

kanotslalom med 

coachningskonferenser. 

 

1. Under perioden 20131101- 20141001 tävlade totalt 97 

individer i kanotslalom och 41 i störtlopp. 

 

 

2. Vid skrivande stund har inte sammanställningen av 

LOK- stöd för 2013 publicerats ännu. 

 

3. Totalt har SM, 4 SC, 4 C-tävlingar & 3 BS genomförts 

över hela landet. Klubbar har dessutom arrangerat mängder 

av BS, KM, sprinter och D-tävlingar. 

 

4. Under säsongen 2014 har 2 ungdomsläger genomförts, 

samt 1 i november 2013. Deltagandet på lägret har varit 

god, än om det skett en minskning från 2013. I mån av 

plats har även vuxna kunnat delta, något som varit 

uppskattat. På lägret i Åmsele samarbetades det dessutom 

med Freestylekommittén. 

 

5. Enligt SKF skulle nya Kanot.com ha presenterats i mars, 

och i väntan på den nya sidan har också arbetet med 

informationsspridning genom kanot.com avstannat.  

Kommittén har under året färdigställt flera 

informationsblad gällande ex nummervästar och 

tidtagningsutrustning. 

 

6. Under 2014 har flertalet störtloppstävlingar genomförts. 

 

 

7. I stället för att genomföra en ren tränarkonferens som 

2013 valde breddkommittén att ha en 2 dagars 

kanotslalomkonferens, där kanotsporten med dess innehåll 

diskuteras. 
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Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

 

4. Under 2014 genomfördes en sammanställning av Sverigecupen. Se bifogad fil. 

 

5. Under 2014 har förbundets tidtagningsutrustning organiserats, märkts upp samt att det 

skapats manualer för att förenkla klubbarnas användande. Utrustningen förvaras i 

Nyköping hos Förbundet mellan utlåning. 

 

6. Regelverket för användandet av SKFs nummervästar har uppdaterats enligt önskemål 

från klubbarna. Nummervästarna förvaras i Nyköping hos Förbundet mellan utlåning. 

 

7. Breddkommittén har även jobbat och diskuterat punkter som lyfts på konferensen och 

som dykt upp under klubbmöte, samt vid förfrågan och efter förmåga stöttat klubbar i 

sin utveckling. 

 

 

 

 

 

Nedskrivet av: Robin Lindberg 
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Elitkommittén kanotslalom 

 
 

Ansvarig: Nenad Martines, Robert Friberg, Urban Fägnell, Göran Hedström 

 

Elitkommittén har skött planering och genomförande av elitverksamheten, och utformat 

uttagningsregler för 2014 års landslag.   

 

Genomförd verksamhet 2014 

Uttagningstävlingar hölls i Lissfors 2 - 4:e maj. Följande togs ut: 

 

Seniorlandslaget 

Isak Öhrström, Falu Kanotklubb 

Coach har varit Martin Potocny 

 

U23-landslaget 

Erik Holmer, Nyköpings Forspaddlare 

Coach har varit Martin Nevaril 

 

Juniorlandslaget 

Amanda Fagerlund, Falu Kanotklubb 

Coach har varit Martin Potocny 

 

Resultat 

 

Senior 

Elitkommittén har satt krav på seniorlandslaget så att uttagna skulle ha kapacitet att nå 

semifinalplats.  

 

EM i Wien, 30/5-1/6 

En ny konstgjord bana i Österike Wien. Isak var på plats några dagar före tävlingen för att få 

provpaddla den nya banan. Isak lyckades inte ta sig till semifinal, islag i bägge åken och 

slutade på en 33:e plats. 

 

Världscup i London (Lee Valley), 6-8/6 

Den första Världscup tävlingen går i London och Lee Valley, här kommer VM att gå 2015.  

Isak tar sig inte till semifinal. Han delar den sista platsen till semifinalen med Michael 

Dawson från Nya Zeeland, med osannolik precision hade båda paddlat på exakt samma tid på 

hundradelen. Michael döms före Isak på grund av ett bättre första åk.   

 

Världscup i Tacen, 13-15/6 

Det är en av de äldre naturliga tävlingsarenor som har gjorts om och liknar nu mer en 

konstgjord arena. Isak slutar på en 25:e plats i kvalificeringstävlingen och tar sig till 

semifinal. Semifinalen slutar inte bra då Isak drar på sig två missade portar och slutar på en 

37:e plats. 

 

Världscup i Prag, 20-22/6 

Det är en bana som vi svenskar känner till mycket bra. Tyvärr så går det inte så bra för Isak. 

Islag gör att han inte tar sig inte till semifinal, han slutar på 45:e plats.  
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Världscup Final i Augsburg, 15-17/8 

Här gör Isak sin bästa insats och kommer på en 11 plats i kvalificeringstävlingen. Han gör ett 

bra åk i semifinalen, missar lite i slutet av banan och hamnar på en 30:e plats till slut.  

 

U23-JEM, 3-6/7 

Tävlingen gick i Makedonien och Skopje. Erik Holmer lyckades inte ta sig till semifinal, han 

slutade på en 37:e plats kvalificeringstävlingen.  

 

ECA-cup, 19/7-1/8 

Amanda Fagerlund deltog på ECA- cup, hon tävlade i Solkan, Augsburg och Ceske Vrbne 

Amanda tävlade i K1 och C1, hon lyckades mycket bra. 
 

  Procent: Efter vinnaren i respektive klass  

Tävling Klass Namn Plac. Resultat Tot Procent 
Vinnartid i 

klassen 

EM i Vinne K1H kval Isak Öhrström 33 89,62 + 2 91,62 7,9% 84,89 

Världscup London K1H kval Isak Öhrström 41 100,07 + 2 102,07 7,8% 94,72 

Världscup Tacen K1H kval Isak Öhrström 25 108,54 + 0 108,54 9,2% 99,42 

Världscup Tacen K1H semi Isak Öhrström 37 105,29 + 102 207,29 112,2% 97,69 

Världscup Prag K1H kval Isak Öhrström 45 82,45 + 2 84,45 7,9% 78,29 

Världscup Augsburg K1H kval Isak Öhrström 11 97,80 + 0 97,80 3,4% 94,58 

Världscup Augsburg K1H semi Isak Öhrström 30 99,34 + 0 99,34 7,1% 92,78 

 
 
Tävling Klass Namn Plac. Resultat Tot Procent 

Vinnartid i 
klassen 

U23-JEM, Skopej K1H kval Erik Holmer 37 113,81 + 2 115,81 14,6% 101,07 

ICF-Ranking, Ivrea K1H kval Erik Holmer 22 111,03 + 6 117,03 17,7% 99,39 

ICF-Ranking, Ivrea K1H semi Erik Holmer 18 107,60 + 4 111,60 19,6% 93,33 

 
 
Tävling Klass Namn Plac. Resultat Tot Procent 

Vinnartid i 
klassen 

ECA-cup, Solkan K1D final Amanda Fagerlund 5 104,76 + 0 104,76 6,8% 98,11 

ECA-cup, Solkan K1D final Amanda Fagerlund 5 107,77 + 0 107,77 10,7% 97,33 

ECA-cup, Solkan C1D final Amanda Fagerlund 5 109,14 + 304 413,88 321,0% 98,30 

ECA-cup, Solkan C1D final Amanda Fagerlund 4 128,12 + 52 180,12 71,3% 105,15 
 
ECA-cup, Augsburg K1D kval Amanda Fagerlund 24 135,98 + 58 193,98 64,9% 117,60 

ECA-cup, Augsburg C1D kval Amanda Fagerlund 6 162,83 + 6 168,83 25,0% 135,08 

ECA-cup, Augsburg C1D final Amanda Fagerlund 7 150,94 + 160 310,94 131,2% 134,48 

ECA-cup, Augsburg K1D kval Amanda Fagerlund 12 129,03 + 8 137,03 21,3% 112,97 

ECA-cup, Augsburg K1D final Amanda Fagerlund 6 121,95 + 2 123,95 11,8% 110,82 

ECA-cup, Augsburg C1D kval Amanda Fagerlund 8 151,43 + 60 211,43 51,3% 139,78 
 
ECA-cup, Ceske Verbne K1D kval Amanda Fagerlund 6 122,81 + 2 124,81 10,0% 113,46 

ECA-cup, Ceske Verbne K1D final Amanda Fagerlund 11 119,41 + 14 133,41 18,1% 112,93 

ECA-cup, Ceske Verbne C1D kval Amanda Fagerlund 8 166,37 + 66 232,37 84,9% 125,65 

ECA-cup, Ceske Verbne C1D final Amanda Fagerlund 9 143,63 + 352 495,63 282,3% 129,65 

ECA-cup, Ceske Verbne K1D kval Amanda Fagerlund 9 99,72 + 2 101,72 8,2% 94,01 

ECA-cup, Ceske Verbne K1D final Amanda Fagerlund 13 97,96 + 6 103,96 20,7% 86,16 

ECA-cup, Ceske Verbne C1D kval Amanda Fagerlund 11 141,62 + 4 145,62 29,9% 112,10 
 
WAVE, Ceske Verbne K1D kval Amanda Fagerlund 15 109,65 + 4 113,65 17,3% 96,86 

WAVE, Ceske Verbne K1D semi Amanda Fagerlund 12 117,37 + 2 119,37 25,6% 95,08 

WAVE, Ceske Verbne C1D kval Amanda Fagerlund 14 181,10 + 8 189,10 74,3% 108,46 
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Utvecklingshelg i Lissfors, 11/9-14/9 

Elitkommittén anordnade ett träningsläger i Lissfors för de elitaktiva som inte tagit en 

landslagsplats under säsongen. 7 aktiva kom på utvecklingslägret som kördes från torsdag 

kväll till söndag. 

Deltagare: Ludwig Palmcrantz, Fredrik Wahlén, Tobias Antonsson, Andrea Friberg,  

Tommy Vince, Ludwig Andersson, William Wallin 

 

Ledare: Urban Fägnell, Robert Friberg och Kent Antonsson 

Coach: Marc Domenjo 

 

De aktiva coachades av den internationella coachen Marc Domenjo som gjorde ett mycket bra 

jobb med att på kort tid lära känna hitta styrkor och utvecklingsområden hos respektive 

kanotist. 

Vi hann med 5 pass, teambuilding, genomgång av pulsträning med Polar och leverans av nya 

modellen V800, genomgång av kost och utdelning av boken Bosöns Kokbok där vi även 

lagade maten från boken under lägret samt hade individuell utvecklingsplanering. 

Enligt Marc så finns det kanotister på lägret som kan stå på pallen vid framtida VM om de 

bara satsar tillräckligt hårt på sin träning. För enda vägen till internationella medaljer är 

stenhård träning. 
 

Nedskrivet av Elitkommittén 
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Freestylelandslaget 
Förbundskapten: Magnus Karlsson 

 

Förbundskaptenen, med stort stöd från Anna Carpenter, Kent Antonsson och Ulrika 

Antonsson, har skött planeringen och genomförandet för 2014 års landslag.   

 

Highlights: 

 Max Karlsson vann EM Guld i K1M junior freestyle och EM silver i K1M senior 

squirt. 

 Max Karlsson vann den totala världscupen i både K1M senior squirt och K1M junior 

freestyle. 

 Med 5 guld och ett silver blev Max Karlsson världscupens mest meriterade aktiv. 

 Max Karlsson vann alla K1M junior freestyle tävlingar han ställde upp i under 2014.  

 

Resultat: 

Världscup i Millau, Frankrike 

K1M Junior Freestyle: Guld. 

K1M Senior Squirt: Silver. 

 

Världscup i Salt, Spanien 

K1M Junior Freestyle: Guld. 

K1M Senior Squirt: Guld. 

 

Världscup i Sort, Spanien 

K1M Junior Freestyle: Guld. 

K1M Senior Squirt: Guld. 

 

EM i Bratislava 

K1M Junior Freestyle: Guld. 

K1M Senior Squirt: Silver. 

 

Träningsupplägg: 

Träningsupplägget för 2014 planerades runt målet för en podiumplacering i den totala 

världscupen och en medalj på EM.  Träningsupplägget bestod av ett vinterläger, två vårläger, 

och två sommarläger med tränare i världsklass.  Med facit i hand så gav träningsupplägget 

maximal utdelning.      

 

Utvecklingstrend: 

Utvecklingen för Max Karlsson de senaste tre åren har varit enorm (se tabellen nedan med  

personbästa på ICF mästerskapstävlingar).  Förhoppningarna är stora att Max tar klivet direkt 

in i den yppersta världseliten när han blir senior nästa säsong. 

 

 2012 2013 2014 

Freestyle: 616 poäng 916 poäng 1190 poäng 

Squit: - 860 poäng 1373 poäng 

 
Landslag: 

Max Karlsson, Nyköpings Forspaddlare 

Tränare: Dustin Urban & Peter Csonka 
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Breddkommittén Kanotpolo 

Ansvarig: Erik Malmborg  

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete:  

Kanotpolokommittén ansvarar för kanotpolosveriges kontaktnät. När en förfrågan kommer till 

kommittén utses en ansvarig som kommittén sedan försöker stötta med det som behövs. 

Kommittén bestod 2014 av åtta personer, möten hölls via skype. 

Ett klubbmöte genomfördes för diskussion om breddarbetet och för att planera för framtiden.  

Mål 1-2 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Resultat/Genomförda 

aktiviteter 

1. Hjälpa tre klubbar igång 

med regelbundna 

poloträningar. 

Hjälpa tre klubbar igång med 

ungdomsverksamhet.  

Kommittén ska hålla en 

kontinuerlig dialog 

(fadderverksamhet) med de 

klubbar som nyligen börjat träna 

Polo och som vill börja.  

Kommittén har hållit kontakt 

med de klubbar som visat 

intresse att komma igång med sin 

kanotpolo. Klubbar såsom Umeå, 

Örnsköldsvik, Eskimå och 

Katrineholm.  

2. Öka antalet tävlande klubbar 

från 10st (2013) till minst 

13 st. 

Uppmuntra klubbarna att 

anordna mindre turneringar och 

träningar där man specifikt 

bjuder in ”nya” klubbar. 

11 klubbar har tävlat under 2014 

 

3. Öka antalet tävlande damlag 

från 3 lag (2013) till 4st.  

Stötta damerna genom att hjälpa 

till att ordna träningshelger. 

Träningsläger har genomförts vid 

två tillfällen. 

4. Genomföra Allsvenskan 

med ökat antal lag. (2013 

deltog 6 svenska lag) 

 

Allsvenskan ska genomföras 

under 3 turneringar. Turneringar 

som ska ingå i 2014 år 

allsvenska ska utses.  

Allsvenskan genomförd med 5 

herr och 3 damlag. 

5. Upprätta specifik kurs för 

kanotpolotränare.  

Ta fram och erbjud en pilot-

utbildning under 2014 

Ett dokument med 

grundläggande övningar har 

tagits fram och sprids till 

uppstartsklubbar.  

6. 15 certifierade nivå 2 

domare (12st 2013) 

    6 ICF-certifierade domare 

(5st 2013) 

 

Erbjuda årliga domarkurser. 

Resebidrag till domare som 

väljer att ICF-certifiera sig. 

Anordna träningar för våra 

domare.  

Steg 2 utbildning är genomförd i 

Luleå. 

12 st nivå 2 har varit aktiva. 

4 st ICF certifierade har varit 

aktiva. 

7. Upprätthålla nordiskt 

samarbete. 

Ha en uppdaterad nordisk 

kalender. 

Samarbeta med övriga Norden 

vad gäller turneringar (ex. NM), 

utbildningar med mera. 

Samarbetet har stagnerat. 

Sverige har i många år dragit 

denna punkt men gensvaret i 

våra grannländer har varit 

begränsat. 
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8. Att ett nordiskt mästerskap 

anordnas.  

Det Nordiska mästerskapet är 

ännu inte planerat. 

Ej genomfört. 

 

Mål 3-4 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under kommande år  

9. Ett utvecklat seriesystem med herr U-21 

klass och två damdivisioner.  

Se ovan. 

Bjuda in till herr U-21 klass och 2 

damdivisioner. 

10. Tre årliga A-turneringar utöver SM och 

NM samt 10 årliga B-turneringar.  

Stötta våra väletablerade klubbar att anordna 

DM och andra regionala tävlingar. 

11. Att ett SM anordnas varje år med 

klasserna Herr, Dam, U-21 Herr och U-21 

Dam.  

Arbeta med bredden så att underlag finns för 

samtliga klasser.  

12. 300 matchstarter per år.  Stötta våra väletablerade klubbar att anordna 

DM och andra regionala och nationella 

turneringar.  

 

Mål 5-8 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under kommande år  

13. Tillgång till kanotanläggning med 

permanent kanotpoloarena.  

 

14. Enbart nivå-2 domare på sanktionerade 

turneringar.  

Minst en årlig steg 2 och steg 1 utbildning för 

domare.  

15. Fem A-turneringar och 10 B-turneringar 

per år.  

Stötta våra väletablerade klubbar att anordna 

DM och andra regionala, nationella och 

internationella turneringar.  

Övriga planerade aktivitet för kommittén:  

1. Uppdatera hemsidan då informationsspridning till aktiva, klubbar och övriga intressenter 

sker via www.kanot.com.  

2. Korrekt och väl uppdaterad aktivitetskalender för kanotpolo.  

3. Uppdatera maillistor för att säkerställa att informationen når alla.  

4. Öka gemenskapen mellan kanotpoloklubbarna genom att uppmuntra till fler mötestillfällen 

och sociala aktiviteter i samband med turneringar.  

 Nedskrivet av: Breddkommittén  

 

 

http://www.kanot.com/
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Verksamhetsberättelse kanotpolo Herrlandslaget 
 

Ansvarig förbundskapten: Jimmy Mehlstrand 

 

Genomförda aktiviteter: 

Träningsläger 

2014-02-07 – 2014-02-09 Träningsläger i Köping. 

6 Pass på vattnet 

 

2014-03-28 – 2014-03-30 Träningsläger i Luleå. 

6 Pass på vattnet 

 

2014-04-26 – 2014-05-03 Träningsläger på Mallorca. 

Ett bra läger som lade grunden för säsongens speltaktik. I år lyckades vi ta tillvara på tiden 

mellan träningspassen bättre än tidigare år och vi lämnade Mallorca med ett flertal 

anfallsvarianter i ryggsäcken. 

 

Turneringar 

2014-05-24 – 2014-05-25 Europacup 1 i St. Omer, Frankrike. 

En 4:e plats med mersmak! Bra start på säsongen och en indikation på att vi haft en givande 

försäsong på Mallorca. 

  

2014-06-28 – 2014-06-29 Europacup 2 i Mechelen, Belgien. 

Här spelade vi inte alls lika bra och slutade 6:a 

 

2014-08-16 – 2014-08-17 Turnering i Dikkebus, Belgien. 

En av våra sämsta prestationer på väldigt länge. Lyckligtvis kunde vi ändå rätta till de 

spelmässiga problem som nu börjat smyga sig in i vårt spel.  

  

2014-09-06 – 2014-09-07 Europacup 2 i Groningen, Holland. 

Återigen en 4:e plats och därmed blev vår slutplacering i Europacupen fyra av elva deltagande 

lag. Ett klart godkänt resultat som visar att vi inte riktigt räcker till mot toppnationerna, men 

att vi ligger bland de främsta utmanarna tätt bakom. 

 

2014-09-20 – 2014-09-21 Turnering i Dikkebus, Belgien. 

Förturnering inför VM. 

 

2014-09-22 – 2014-09-28 VM i Thury Harcourt, Frankrike. 

Strax innan VM fick kom besked om att vår målvakt inte kunde delta på VM på grund av en 

handledsskada. Tack och lov det finns två duktiga målvakter i laget! 

 

Spelmässigt kunde VM inte ha börjat bättre för vår del. I det första gruppspelet slutade vi 2:a 

och gjorde precis vad vi skulle göra utan att förta oss. Det kändes väldigt tryggt och rutinerat. 

I och med detta spelade vi om platserna 1-12. 

 

Till det andra och avgörande gruppspelet drabbades en av våra nyckelspelare av sjukdom och 

kunde inte delta, och nu började manfallet märkas på vår prestation. Topplagen hade lagt in en 

extra växel till i år, och där stod vi oss slätt. Det såg istället länge ut som om vi skulle hamna 

på placeringarna 5-8, men några felaktiga domslut i kritiska lägen kombinerat med nervositet 

och trötthet i laget gjorde att vi istället hamnade på en 10:e plats i slutändan. 
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Resultat 
Sverige – Iran 3-2 

Sverige - Kanada 11-3 

Sverige – Tyskland 1-7   

Sverige – Storbritannien 4-3 

Sverige - Ungern 4-2  

Sverige - Italien 5-9 

Sverige - Belgien 4-3 

Sverige - Spanien 3-7 

Sverige – Holland 2-3 

Sverige – Polen 0-2 

Sverige – Storbritannien 6-3 

Sverige – Belgien 2-10 

 

Summering 

På tränarsidan fick vi in en ny assisterande tränare i Johan Blomberg. Han var till stor praktisk 

hjälp under framförallt VM. 

 

Vi har fortsatt arbeta aktivt med idrottspsykologi under hela året, med hjälp från 

Riksidrottsförbundet. Som lag har vi utvecklats bland annat kring hanteringen av negativa 

resultat och vi har utvecklat ett arbetssätt för att släppa de negativa tankarna och gå vidare 

mot nästa uppgift. 

 

Inför året fick herrlandslaget tillbaka flera spelare som under fjolåret inte deltog i 

landslagssatsningen. En stark trupp och en lyckad försäsong gjorde att vi hade höga 

målsättningar inför året. Under tävlingssäsongen drabbades vi av ovanligt många sjukdomar 

och skador som gjorde att vi bara delvis lyckades uppfylla målsättningarna. Exempelvis var 

två av våra topp-5 spelare skadade/sjuka under VM. Europacupen slutade ändå med en stark 

4:e placering, men VM blev en besvikelse då vi hamnade på 10:e plats.  

För mig som tränare har det varit väldigt frustrerande att inte kunna matcha laget och spelarna 

enligt planerad taktik just på grund av skador.  Jag kommer fortfarande på mig själv med att 

fundera kring hur VM egentligen hade slutat om vi haft tillgång till fullt manskap. 

 

Herrlagets deltagare   

Mats Lindmark Isbrytarna 

Tim Wessel  Isbrytarna 

Marko Lassheikki Isbrytarna 

Björn Andersson Isbrytarna 

Karl Persson  Köpings kanotklubb 

Anton Höglund Linköpings kanotklubb 

Erik Malmborg Linköpings kanotklubb 

Joel Nåbo  Linköpings kanotklubb 

Patrik Gart  Linköpings kanotklubb 

 

Assisterande coach 

Johan Blomberg Isbrytarna 

Nedskrivet av: Jimmy Mehlstrand 
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Damlandslaget i kanotpolo 
 

 

Ansvarig kapten: Marcus Kristensen 

Genomförda aktiviteter  
Läger 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva Transportsätt 

17-20 april Luleå 1 5 Flyg, Bil 

6-9 juli Kungälv 1 6 Minibuss 

    

Tävlingar 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva Transportsätt Resultat 

7-9 juni Essen 1 6 Minibuss, 

Flyg 

Första riktiga matcherna för 

laget tillsammans. Blandat 

motstånd men bättre spel 

allteftersom. Inga skador. 

Utvecklande för flera 

individer. Slutade på plats 

22-28 

sept. 

Thury-

Harco

urt 

 6 Minibuss, 

Flyg 

Damerna åkte ner på VM 

efter att de fått ett wild card. 

Efter svåra matcher i 

gruppspelet där de 

utvecklades enormt slutade 

det hela med tre raka vinster 

och en 17:e plats. 

Glädjande var att Maria 

Johansson kom på fjärde 

plats i den totala 

skytteligan.  

 

 

 

Deltagare   

Aktiv Klubb 

Maria Johansson Luleå KPF Isbrytarna 

Nadja Hedlund Skellefteå KK 

Gabriella Öström Skellefteå KK 

Jinci Brettschneider Skellefteå KK 

Amy Macpherson Järfälla KORK 

Elin Ogeman Kungälv KK 

 

 

Ledare   

Marcus Kristensen 

Eva Lindmark 

 

Nedskrivet av Marcus Kristensen 
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U-21 Herrlandslag kanotpolo 

 
Ansvarig kapten: Johannes Markström 

 

Årets mål: Jobba med kommunikation och sammanhållning inom laget. 

Inför säsongen sattes en försvarstaktik upp som, som utöver att den skulle passa bra för 

spelarnas individuella styrkor, skulle kräva en god och konstruktiv kommunikation inom laget 

för att den skulle fungera. I sig är det en process att byta spelsätt, men jag tycker spelarna tagit 

sig an utmaningen och lyft kommunikationen avsevärt. Detta avspeglar sig inte minst i 

resultatet från Essen där de efter en lite halvknagglig start på turneringen började förstå 

spelsystemet och vikten av att jobba tillsammans, de avslutade sen turneringen riktigt starkt. 

 

Långsiktiga mål (2-4 år framåt): Förbättra fysik och teknik på spelarna samt införa ett 

taktiskt tänk som underlättar överföring till seniorlandslaget. 

Jag tycker redan nu att flera av spelarna börjat få ett mer taktiskt tänk, med en mer mognad i 

stressade situationer. 

 

Genomförda aktiviteter 

Läger 

 Läger 1: Grundträning i den nya försvarsuppställningen. 

 Läger 2: Fortsatt arbete med försvaret samt anfallsupplägg. 

 Läger 3: Matchsituationer samt allmänt slipande på grunderna. 

Vid lägren har vi haft möjlighet att erhålla stöd från de lokala klubbarna vilket har varit 

speciellt värdefullt vid träning av matchscenarion.  

 

Datum Plats Antal 

ledare/ansvarig 

Antal aktiva Transportsätt 

17-19 jan Luleå 1 6 Flyg + bil / bil 

16-18 maj Linköping 1 7 Flyg + bil / bil 

6-9 juli Kungälv 1 7 bil 

   

Tävlingar 

 Essen: Turneringen började lite trevande, men spelarna hittade så småningom sina 

roller. Riktigt bra spel mot slutet av turneringen! 

 Groningen: Sjukdom hos en av nyckelspelarna sänkte tyvärr självförtroendet i laget 

vilket skapade ett lite svajigt spel. Stundvis var dock spelet riktigt bra och laget fick 

avsluta turneringen med en riktigt bra match mot Polen. 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Transportsä

tt 

Resultat 

5-10 juni Essen, 

Tyskland 

2 6 Flyg + bil 13 (19) 

5-8 sept Groningen, 

Nederländerna 

1 7 Flyg + bil 7 (7) 
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Deltagare   

Aktiv Klubb 

August Asplund Linköping KK 

Alfred Olsson Linköping KK 

Eric Markström Skellefteå KK 

Filip Nordbrandt Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna 

Helmer Johansson Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna 

Johan Edberg Kungälvs KK 

Victor Sönnergren Kungälvs KK 

 

 

Ledare   

Johannes Markström 

 

 

 

Nedskrivet av Johannes Markström 
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Drakbåtskommittén för stöd och bredd 
 

Ansvarig: Anders Velin 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

 

Arbetet har genomförts enligt följande i kommittén: 

- Telefonmöten 6 st. 

- Projektarbeten med ansvariga och grupper, exempelvis i frågor som berört tester, 

kravanalys och VM. 

- Mail och FB-arbeten. 

- På EDBF annual general assembly meeting 28/7 i Racice var Sverige representerat. 

- Sverige hade också en race official på IDBF: s club crews world championships i 

Ravenna, Italien 3-9/9. Stor tävling, 5400 deltagare. 

- Sverige kommer också att vara representerat på EDBF: s möte i Tallinn i november. 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

8. Antal deltagare 

 

Söka fler duktiga kanotister 

som vill satsa på drakbåt. 

Skaffa sponsorer.  

Fortsätta genomföra tävlingar 

för barn/ungdomar på SUC.  

 

Vi har satt igång arbete med att söka 

sponsorer för VM i Kanada 2015. 

Scannat intresset för VM- satsning och 

genomfört första samträningen inför 

2015. Testbatteriet är format och fastlagt 

för landslagen.  

Kravanalys fastställd och översänd till 

förbundet. 

9. Antal tävlingar 

 

SM status för 2015? 

Köra med U24, senior och 

masters på VM 2015. 

EM i Auronzo juli 2015 

Ha 200 st drakbåtsaktiva i 

verksamheten. 

Genomfört SUC tävling för 

barn/ungdomar i Ängelholm.  

Genomfört RM under SM i Jönköping. 

Genomfört VM i Poznan, Polen (det 

bästa VM någonsin med 5 medaljer) 

10. xx 

 

Ta fram en utvecklingstrappa 

för drakbåt. 

 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

11. Antal deltagare 

 

Vara i topp på samtliga 

distanser inom drakbåt.  

VM-guld! 

12. Antal tävlingar  EM och VM är prioriterade. 

13. xx   

Mål 5-8 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

14. Antal deltagare 

 

Vara en av de ledande länderna 

inom drakbåt, sett till antalet 

aktiva, ekonomi och 

förutsättningar. 

 

15. Antal tävlingar  Deltagande på EM/VM och klubblags 

VM. 

    Nedskrivet av Anders Velin 
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 Drakbåtslandslaget 
 

Ansvarig kapten: Robin Magnusson 

 

Genomförda aktiviteter  
 

Läger 

Datum Plats Antal ledare/ansvarig Antal aktiva Transportsätt 

18-19 januari Karlskrona 2 st 20 st Flyg/tåg/bil 

26-27 april Stockholm 3 st 35 st Flyg/tåg/bil 

24-25 maj Stockholm 3 st 35 st Flyg/tåg/bil 

17-18 augusti Linköping 4 st 40 st Flyg/tåg/bil 

11-12 oktober Stockholm 4 st 35 st Flyg/tåg/bil 

18-19 oktober Stockholm 1 st 20 st Flyg/tåg/bil 

1-2 november Malmö 2 st 25 st Flyg/tåg/bil 

    

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal aktiva Transportsätt Resultat 

7-9/6 Hannover 1 st 25 st Flyg/bil 250m: 7 

500m: 5 

4000m: Brons 

14-15/8 Jönköping  100 st Bil/buss/tåg 200m och 500m tiomanna 

mixed 

28-31/8 Poznan, 

Polen 

7 st, se 

nedan 

50 st Flyg/buss/bil Se separat 

redovisning/sammanfattning 

efter VM. 

 

Kommentar till uttagningar: 

Uttagningarna till VM har varit grundade på tester, läger, teknik och samträning på VM-läger. 

 

Ledare 

Robin Magnusson lagledare 

Anders Velin assisterande lagledare 

Katarina Forsberg FK (damer) 

Christoffer Carlsson FK (herrar) 

Johannes Nilsson FK (herrar) 

Thomas Lundblad FK (Masters herrar) 

Birgitta Lagerholm FK (Masters damer)   

 

Nedskrivet av Anders Velin 



39 

 

Sammanfattning från Drakbåts VM i Poznan 
 

 

Sveriges mest framgångsrika drakbåts VM genom tiderna är nu över.  

Totalt har nationella senior- och masterlandslaget tagit 3 brons- och 2 silvermedaljer under 

detta VM. En stor eloge och ett stort tack till alla som har gett järnet!  

 

Vi vill också rikta ett stort tack till vårt tappra supportergäng som har spridit glädje bland alla 

deltagare och vår trevliga busschaufför Peter Norrman som satt guldkant på tillvaron. 

I fjol tävlade vi i enbart i U24 och tog ett guld, ett silver och ett brons men denna gång ställde 

vi upp i seniorklassen med många unga paddlare där konkurrensen är betydligt hårdare. 

Sverige hade även en masterslag på plats.  

 

Alla samlades på tisdagen för att sedan kunna träna ihop på onsdagen. Det kändes bra på 

träningen tills himlen öppnade sig på eftermiddagen. Vi avbröt passet för att inte bli kalla och 

sjuka.  

 

På torsdagen var det dags. Första loppet kördes i 20 manna mixed och distansen var 500m. Vi 

behövde några lopp för att komma igång och sätta vår lopplan men vi gick vidare till final och 

behövde få till ett perfekt lopp för att ta medalj.  

Finalen var en rysare, åt vinnande Ryssland var det inget att göra. Men in mot mål var Sverige 

med i toppstriden och vi kämpade oss till ett brons, 20 hundradelar efter tvåan Polen. 

 

Dagen efter körde damerna final på 500m. 10 manna dam båten körde riktigt bra i försöket 

som de vann redan dagen innan. Sverige gick in med 4:e tid efter försöken men man ville mer. 

Damerna gjorde en kanonstart och var inte långt efter suveräna Ryssland men de kunde man 

tyvärr inte göra något åt men damerna lyckades hålla alla andra länder borta så de slutade med 

en silverpeng. 

 Under lördagen kördes alla 200m finaler men tyvärr utan medaljer för svensk del. Vi körde 

mycket bra lopp men hade tyvärr lite stolpe ut med flertalet fjärde och femteplatser.  

Nu var det slut på fjärdeplatser. Svenska laget var sugna på att plocka några medaljer till. 

Under sista tävlingsdagen kördes alla 2000 m lopp. Det var en nagelbitare på många sätt och 

gav fin utdelning trots oflyt med hundradelarna.  

Dagen startade med 20 manna mixed 2000m. Dessa lopp sker med jaktstart och vi startade 10 

sekunder efter storfavoriterna Ryssland. Planen var att jaga dessa upp till första vändningen 

och det lyckades vi bra med. Men sedan blev luckan lite större igen. Vi gjorde verkligen vad 

vi kunde och väntade med spänning på resultat på resultattavlan. Fyra, igen! Bara FYRA 

HUNDRADELAR efter Polen. Inte så roligt men det var bara att ladda om.  

Senior damlaget var laddade och ville ha revansch. De gick ut efter starka Tyskland och 

lyckades hålla ungefär samma lucka som vid start och gick om flera andra nationer. De gjorde 

ett fantastiskt bra lopp och hade en riktigt bra avslutning sista 400m. Favoriterna Ryssland då? 

Enligt våra egna tidtagare hade de tappat på svenska damerna. Men det var bara att vänta på 

det officiella slutresultatet. Tvåa! Endast EN HUNDRADEL från Guld. Det är inte sant! 

Höjden av otur även om de gör ett suveränt lopp och vinner ett silver var de så värda ett guld. 

 

Master mixed i 20-manna kunde hämta hem ett brons och master dam i 10-manna kammade 

även de hem ett brons. Så totalt tar svenska landslaget hem fem medaljer.  

Vi hade ca 50 aktiva på plats i Poznan, Polen och nu laddar vi för VM i Canada 2015. 
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Kanotseglingskommittén 

  

  

Kalle Jonasson ordförande, Göteborg 

Percy Westberg ekonomisamordnare, Stockholm 

Hans Alter, Göteborg 

 

Genomförda aktiviteter 
Ola Barthelson deltog i VM i San Francisco 6-15 september. 18 plats i en lånad modern IC 

kanot, av 34 deltagare- 

SM för nationella klasser anordnades i Roslagen av Norrtälje Segelsällskap. Deltagande A-, 

C-, och D-kanotseglare. Med totalt 10 deltagare från Sverige. Det blev inte tillräckligt med 

deltagare för att uppnå SM status. 

DM anordnades och seglades i Göteborg. 

Seglarläger för kanotseglande ungdomar har genomförts av klubbarna under året. De flesta 

läger har varit öppna för alla och kommittén stöttar med ekonomiska bidrag. Läger som 

genomförts är Valölägret i Göteborgs skärgård och UBB: s äventyrsläger i Stockholms 

skärgård. Flera seglarskolor sysslar med kanotsegling på kvällar och helger. För allt detta 

krävs en stor ideell insatts från många och vi tackar alla för ett gott arbete det gångna året. 

Eskader seglingar på olika håll i Sverige. 

Tävlingar 

KM/DM västkustdistriktet 7 september med 6 deltagare. 

SM i Norrtälje 8-11.e augusti med 10 tal deltagare. Ej SM status. 

DM Karlstad och Stockholm (Blåste bort i år). 
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Stand Up Paddle (SUP) 

Stand Up Paddlingen i Sverige tog under det gångna året ett riktigt jättekliv jämfört med 2013 

och tidigare år. Även under 2014 så såg vi många nya instruktörer utbildas, fler uthyrare, mer 

tävlingar, fler ”prova på” tillfällen samt mer events med SUP än tidigare år. Vi har sett mer 

SUP i media även under 2014 året vilket vi i SUP-Kommittén tycker är fantastiskt roligt. 

Under hösten 2013 och vintern 2014 så skapade SUP Kommittén en serie tävlingar som kom 

att gå under namnet Svenska SUP Race Serien (SSRS). Det var för att vi ville ha en serie av 

tävlingar från april till september där alla typer av förhållanden skulle täckas in, såsom hav, 

sjö, åar och då sötvatten, saltvatten, plattvatten, vågor, medvind och motvinds paddlingar och 

därigenom kunna utse en totamästare i både dam och herrklassen. 

 

Under 2014 hade vi också det första officiella Svenska Mästerskapet i SUP på Marstrand 

första veckan i juli i samband med Stena Match Cup. Det var en fantastisk inramning med 

flera tusen människor under helgen. Pricken över i:et var när vi fick släppa iväg starten för 

långdistansen framför den stora ”bergsläktaren” inför ett fullsatt Marstrand mellan semifinal- 

och finalseglingarna. En fantastisk tävling i en härlig och inspirerande miljö samt mycket 

uppskattning från seglingsfolket. 

 

När väl tävlingssäsongen tog vid då hade vi 7 deltävlingar i SSRS samt en finalhelg i Varberg 

där vi i Kommittén stod som arrangörer. Under finalhelgen så kunde vi sammanfatta att det 

hade varit en lång, intensiv, tuff och rolig tävlings serie. Under lördagen på finalhelgen så 

arrangerade vi även ett öppet möte för SUP: ens framtid där alla var välkomna. Många 

intressanta frågor och diskussioner kom fram. Det blev ett bra och givande möte som 

avslutades med middag på Kurorts hotell.  

 

Under hösten så har vi i Kommittén fortsatt att ha möten 1 gång/månad för att förbereda oss 

och arrangörer av SUP tävlingar/event 2015. Vi har minskat SSRS serien lite grand till en 

tävling/månad från april till augusti och med en final likt den vi hade 2014 i Varberg. Vår SM 

tävling i år kommer att gå i Falun och där Ulf Backéus kommer hålla i taktpinnen tillsammans 

med sin klubb.   

 

Vi vet också att det kommer vara mycket fler SUP-event runt om i Sverige än var det var 

2014. Det kommer bla att vara tävlingar för uppblåsbara SUPar, barntävlingar, vågtävlingar, 

downwindtävlingar mm. Många nya aktörer gjorde sitt intåg på marknaden i Sverige förra 

året och mindre lär det inte bli i år, snarare tvärtom. Vi ser med tillförsikt och nyfikenhet 

framemot ytterligare ett spännande och givande år med SUPen i Sverige. 

Sverige kommer även att skicka ett Team till VM i Mexiko i maj 2015. Teamet som är uttaget 

kommer att tävla i race- och i våg disciplinerna, både damer och herrar. 

 

Johan Möller 

Ordförande i Svenska SUP - Kommittén 
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Surfski  
 

 

 

Svenska Surfskicupen  

Med målsättningen att sprida Surfski paddlingen i Sverige och visa upp Surfski som 

tävlingsform för såväl elit som motionär så arrangeras Svenska Surfski Cupen. Målsättningen 

var att ha sammanlagt 200 deltagare i cupen vilket inte riktigt uppnåddes då det totala antalet 

starter blev 188.    

 

Deltävlingar Svenska Surfskicupen  

Tävling Plats Arrangör Antal 

aktiva 

Vågryttaren Göteborg  38 

 

Tävling Plats Arrangör Antal 

aktiva 

Wave Challenge Oxelösund  37 

 

Tävling Plats Arrangör Antal 

aktiva 

Wave Challenge Helsingborg Aterra 22 

 

Tävling  Plats Arrangör Antal 

aktiva 

Seamasters Arkösund  78 

    

Tävling  Plats Arrangör Antal 

aktiva 

Femöreracet Oxelösund Oxelösunds KK 13 

 

 

  

 

 

Nedskrivet av Jens Bond  
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Utbildningskommittén 
 

Ansvariga: Birgitta Nilsson och Anne-Marie Karlsson, adjungerad 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Ledamöter i kommittén har varit Anne-Marie Karlsson (avgick juli 2014), Nenad Martines, 

Christel Persson, Birgitta Nilsson samt Anders Danielsson. Adjungerade har varit Jonas 

Forsmark samt under sin anställning Bengt Bengtsson och Anna Carpenter  

 

Utbildningskommittén har haft tre fysiska möten.     

Träffarna har planerats med utgångspunkt från vår beslutslogg. 

 

Mål 1-2 år, 2014-2015: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter 

och resultat 

Tränarutbildningar som 

förnyats ska genomföras 

regelbundet.  

 

Föreningarna ska ha 

möjlighet att välja på redan 

förutbestämda dagar utifrån 

resursteamets möjligheter. 

 

Vinnande kanot, 

teknikinriktning för tränare 

och aktiva. 

Målgrupp aktiva 15-16 år och 

tränare.   

 

Planera för och genomföra 

utbildningar. Helger för 

utbildning har avsatts så att de 

inte kolliderar med tävlingarna.  

Kurs i Lärande kanot ska 

genomföras under våren. Vi 

fortsätter driva Lekande (3-4 

st) och Levande kanot (4 st) 

under 2014.  

 

Vinnande kanot, del 2, 2-4/5  

Vinnande kanot, ny grupp, 10-

12/10  

 

Vi har haft två Lekande 

kanot (Växjö och 

Katrineholm) och en 

Levande kanot (Skellefteå) 

 

 

 

 

 

Vinnande kanot ställdes in 

pga av få anmälda i maj.  

 

Höstens omstart har 

skjutits fram eftersom vi 

behöver nya instruktörer 

som kan hålla kursen. 

Valideringsutbildning  

Valideringsutbildningen 

riktas till de som har den 

gamla Steg 1 och 2 

utbildningen.  

 

Pilotutbildning  

Den första utbildningen 

planeras att genomföras under 

2014.  

 

Inget intresse! Vi gör ett 

sista försök våren 2015. 

Lärande kanot helt klart 

2014. 

 

 

Materialet Ledande kanot tas 

fram.    

 

Pilotutbildning genomförs 

under våren och införs som 

ordinarie utbildning under 

hösten. 

Arbetet fortsätter i 

projektgrupper. 

Den första utbildningen i 

Lärande kanot framflyttas 

till våren 2015. 

 

Materialet Ledande kanot 

skjuts fram, RF har inte 

jobbat med GTU 3 än. 

 

Resursteamet - projektet är 

integrerat i ordinarie 

verksamhet  

 

 

Utbildning av teknikcoacher 

genomförs i fler grenar. 

Utbildning av ledare för den 

kanotspecifika ledarut-

bildningen kompletteras.  

Inga intressenter finns från 

andra grenar inom kanot 

ännu, varför vi legat lågt. 
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Utöka resursteamet för att 

klara behovet av fler 

utbildningar (kolla av 

personella och materiella 

resurser till efterfrågan)  

Under 2014 är det realistiskt att 

vi ska köra en 

utbildarutbildning till för ffa 

Lekande och Levande 

kanotutbildare i de grenar som 

anmäler lämpliga utbildare. 

Vi har inte utökat 

resursteamet i år.  

Idrottslyftet ger resurs till 

utbildning och den används 

fullt ut i föreningarna främst 

för ledar/tränarutbildning.  

Information sprids till 

föreningar och utbildningar 

anordnas. 

Klart. 

Information om 

postgymnasial utbildning, 

som lämpar sig för dem som 

vill elitsatsa, ska finnas på 

hemsidan när RF presenterar 

sitt arbete.  

RF: s arbetet ska kompletteras 

med erfarenheter från 

kanotister på plats, när RIU 

verksamheten har påbörjats. 

RF är inte klara med RIU, 

vilket gör att vi inte heller 

kan slutföra uppdraget! 

 

Inte klart! 

80 % av våra föreningar 

använder SISU 

idrottsutbildarnas material för 

föreningskunskap och 

etikfrågor.  

Vi informerar våra föreningar i 

alla lämpliga sammanhang.  

Arbetet fortsätter. 

KG har kompetens och 

erfarenhet och är ett naturligt 

utvecklingscentrum för 

gymnasieungdomar och deras 

tränare. 

Ge eleverna en bra utveckling 

under gymnasietiden. 

Informera om det arbete som 

bedrivs på KG. Årligen erbjuda 

högstadieelever som satsar på 

kanot att besöka KG. 

 

Med sportchefens stöd skapa 

nätverk, där KG- tränarna, 

grenkommittéerna, 

kraftcentrena och 

förbundskaptenerna har 

regelbunden kontakt.   

Helgträff är genomförd. 

 

 

 

 

 

 

Möte har hållits med 

kraftcentra i samband med 

besättningsregatta. 

Europeiska Paddel Passet är 

en naturlig del av SKF:s 

verksamhet, samarbete sker 

med andra organisationer och 

intressenter. 

 

Svart nivå översätts klart och 

utbildningar startas i några 

grenar. 

 

Examinatorer finns i hela 

landet och inom de största 

grenarna.  

Examinationshandledning 

görs klara för alla nivåer.  

  

Utbildningar genomförs för 

examinatorer på nivå 1-3 gul, 

grön och blå. Examinatorerna 

examinerar kanotister. 

 

 

Utbildningar på röd nivå 

genomförs våren 2014. 

 

 

 

 

Registreringssystem tillämpas 

fullt ut så att vi klarar 

administrationen.  

 

Vi har utbildat 

examinatorer på nivå 1-3 

främst inom havskajak, 

nordisk kajak och 

canadensare. 

 

Översättningsarbetet är 

genomfört, arbete med 

teori i tävlingsgrenarna 

och kraven inom 

miljöområdet håller på att 

slutföras. Röd nivå har 

testats under hösten. 

 

Registersystemet fungerar. 
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Marknadsföring till 

föreningar, kanotuthyrare och 

externa intressenter både 

ideella och kommersiella gör 

att ”alla” känner till 

Paddelpasset.   

 

Marknadsansvarig stöttar med 

information till föreningar, 

kanotuthyrare, skolor, andra 

organisationer och 

kommersiella intressenter i takt 

med att vi utvecklar systemet. 

 

Samarbetspartners söks aktivt 

och avtal tecknas. 

 

Vi har nått kanotcentraler 

och i viss mån föreningar, 

kommersiella aktörer och 

andra organisationer. Vi 

samarbetar med några 

skolor med frilufts-

utbildningar. Det finns mer 

att göra. 

 

Ett uppdaterat material för 

tävlingsarrangörer finns. 

 

Vi kompletterar SISU 

Idrottsutbildarnas 

grundmaterial med 

grenspecifika delar. 

Verksamhetskommittéerna ger 

underlag för uppdatering. 

 

Arbetet pågår.  

 

SKF:s kanotskolekoncept ska 

utvecklas under 2014.  

 

 

 

SKF: s kanotskolekoncept 

”Gnistan” utökas med fler 

bilder från olika grenar. 

Kanotskolekonceptet för SKF 

ska vara grenövergripande och 

vår Utbildningsstege och 

Paddelpasset ligger som en röd 

tråd.  

 

Klart. 

 

En väl fungerande hemsida 

angående utbildningar. 

 

 

SKF:s Resursteam och 

paddelpassexaminatorer ska 

kunna logga in och hämta 

uppdaterade dokument. 

 

Inte klart. Arbetet påbörjat 

och bör genomföras klart i 

Förbundet online under 

2015. 

 

Mål för förbundskaptenernas 

kompetens är att de har 

genomgått SKF:s 

utbildningar i sin gren och de 

utbildningar som via SISU är 

kopplade till vår 

ledarutbildning. De ska vara 

insatta i och arbeta i linje 

med våra utvecklingsverktyg.  

 

De bör ha utbildning 

motsvarande GIH/IH/ETU. 

Om den saknas, påbörja en 

sådan utbildning under 

uppdragstiden. 

 

Gå ut med informationen om 

förväntade kunskaper på de 

som får uppdrag som kaptener.  

Kaptener ges möjlighet till 

träffar där 

utvecklingsverktygen 

diskuteras som utgångspunkt 

från den träning som bedrivs 

med de aktiva. 

 

Ge kaptenerna möjlighet att 

delta i fortbildning genom att 

avsätta medel i budget, samt 

informera om vilka 

utbildningar som finns. 

 

 

Ej genomfört. 

 

Nedskrivet av Birgitta Nilsson 
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Kanotgymnasiet 
 

Sprint och Slalom 

 

Ledare 
Henrik Nilsson, Marcus Göthberg, Mats Johansen, Raimo Vähäsaari 

 

Elever 

Emil Svensson  Norrköping         Student VT 2014 

Cajsa Zeidler   Löddeköpinge    Student VT 2014 

Elina Lineruth  Luleå                  Student VT 2014 

Lisa Eriksson  Finspång            Student VT 2014 

Max Karlsson  Colorado            Avbröt studierna VT 2014 

 

Martin Nathell                                     Ängelholm 

Erik Strand   Luleå 

Johanna Johansson  Landskrona 

Tobias Antonsson  Västerås 

Ludwig Andersson  Nyköping 

Erik Holmer   Nyköping 

 

Andréas Åkesson  Ängelholm 

John Olander   Löddeköpinge 

Nils Thoresson  Timrå 

Hanna Johansson  Arvika 

Alva Bäcklund  Örebro 

Andréa Friberg  Stockholm 

 

Jesper Melvinger  Finspång 

Oskar Holm   Stockholm 

Alexander Öström  Skellefteå 

Greta Helleblad  Jönköping 

Hanna Falk   Arvika 

Anja Zagorska  Bengtsfors 

 

Nya elever HT 2014 

Anton Andersson   Katrineholm 

Adam Wedebrand  Lidköping 

Gustav Axelsson  Nyköping 

Jacob Nilsson  Lödde 

Ludwig Palmcrantz  Nyköping 

Hannah Sackbrook  Jönköping 

Linnea Lindgren  Västerås 

Evelina Höglund  Fagervik 

 

Boendet: Under VT var vi 23 för att under HT bli 26 elever. 

”Mötesrummet/föräldralägenheten” blev lägenhet och Tobias Antonsson och Ludwig 

Andersson fick flytta till gamla simgymnasiet på Ortvägen. 

 

Gemensamma läger: Skidläger Orsa v-5, Idre Fjäll v-49 
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Läger sprint: Vårläger Alcudia, Mallorca v 14-15   

Vi har även haft utbyte med Norska Kanotgymnasiet under en vecka.  

 

Läger slalom: Vårläger i La Seu d´Urgell, Spanien vecka 15-16 

 Höstläger i London, Stor Britannien vecka 44  

 

KG-helg: 25-26/10 ca 20 deltagare med ledare/föräldrar. Träning och föreläsning av Petter 

Menning som var mycket uppskattad. 

 

Tävlingar sprint: (under skoltid) Vårregatta Nyköping 10-11/5, Göta Kanal 17/5, Ängelholm 

30/5-1/6 Nyköpingsregattan 6-8/6, Marathon-SM i Malmö, SUC-final Lidköping 13-14/8, 

Höstregattan Jönköping 20-21/9. 

 

Tävlingar slalom: Segre cup 12-13/4, Uttagningstävling i Lissfors 2-4/5, Sverigecup 1 i 

Nyköping 10-11/5, Scandinavian outdoor games i Falun 31/5, SM i Nyköping 22-24/8, 

Sverigecup 4 i Lissfors 20/9, British Open i London 1-2/11. 

 

Intagningshelgen: Den ägde rum 28/2-2/3 i Nyköping och resulterade i 8 nyintagna 

kanotister (se föregående sida)  

 

Testverksamheten: Den löper som en röd tråd genom året och företas både på land, vatten 

och i laboratoriet på Bosön. Rörelseanalyserna har tyvärr blivit indragna av besparingsskäl 

från RF. 

 

Rygg och Ledkliniken: De skadade och ledbrutna har även under detta år fått välbehövlig 

och god omvårdnad från personalen på Rygg och Led. Ofta i kombination med Folksams 

vårdkostnadsförsäkring. 

 

Teoriutbildningen: Specialidrottskurserna läses på 3 terminer, tränings och tävlingslära 1 

och idrottspecialisering 1 på börjas i årskurs 1. Tränings och tävlingslära 2 och 

Idrottspecialisering 2 påbörjas på vårterminen i årskurs 2. Den teoretiska delen av tränings- 

och tävlings- läran undervisas tillsammans med NIU-eleverna på Nyköpingsgymnasium. 

 

Möten: Tisdagsmöten, personalmöte varje vecka samt RIG-möte ca en gång i månaden. 

 

Praoelever: Ett stort intresse att praoa hos oss har noterats då 12 elever under året valt att 

förlägga sin prao på kanotgymnasiet. 

 

Utbildning: Kostregistrering genomfördes av Emma Lindblom från RF. Tränarkonvent på 

Bosön. 

 

Utvärdering: Sedvanlig enkät från RF genomfördes. SKF:s utvärdering frös delvis av olika 

anledningar inne detta år. Vid läsårsslut gjordes enutvärdering av det senaste året för att 

förbättra verksamheten inför det nya läsåret. 

 

Personal:  Mats Johansen 100 %  

                  Henrik Nilsson 100 % 

                  Marcus Göthberg 85 % 

                  Raimo Vähäsaari 75 % (SKF)  
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Resultat sprint: Martin gjorde ett bra första seniorår och dominerade från 500m distansen 

och uppåt. Han blev uttagen till världscupen och EM i Frankrike. Till EM blev också Johanna, 

Cajsa och Elina uttagna. Till JEM i Frankrike blev Jesper, John, Greta, Anja Hanna F och 

Hanna J uttagna. Till JVM i ungerska Szeged fick dessa ånyo förtroendet (förutom Anja). 

Anja och Nils blev uttagna till JEM och Nils fick även köra JVM i Maraton i Oklahoma, 

USA. 

Samtliga elever (utom 4) fick representera Sverige på NM i norska Kristiansand med flera 

fina resultat. 

  

Således än en gång, en mycket bra säsong för våra elever!  

 

Resultat slalom: Erik H. tog sig med i U23 landslaget och tävlade på U23 EM samt 

ytterligare en internationell tävling.  

På SM tog KG-elever hem de flesta gulden i de klasser de ställde upp i. Erik H. och Andrea 

vann senior klasserna i K1. Även flera medaljer i störtlopp för racing kanotiserna under SM. 

 

Ett icke underskrivet avtal mellan Kommun och SKF har under året tagit mycket energi och 

skapat en del förvirring i och kring vår verksamhet. Vi kommer fortsatt att jobba hårt för 

bibehålla en bra verksamhet och ytterligare skärpa den inför 2015. 

 

Personalen 
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Kanotcentraler 

Under 2014 har 104 kanotcentraler varit registrerade i Kanotförbundet. Vi har tappat 12 

kanotcentraler medan tre nya har tillkommit. Orsakerna till minskningen har handlat om att 

kontakten och kommunikationen med förbundet har varit för låg och att 

marknadsföringsvärdet uppfattats som för lågt i relation till avgiften. 

En av årets insatser för kanotcentralerna har handlat om att uppdatera kanotguiden.com och 

lägga över den på en plattform som vi själva har ägandet över. Här återstår arbete för att få 

den fullt uppdaterad och funktionsduglig. Ytterligare IT-ärenden har handlat om uppdatering 

av hemsidan och att skapa Excel-register för att hantera administration av kanotcentralerna. 

Vi har även hjälpt till vid uppstart av de nya kanotcentralerna och hanterat kadeståndsärenden. 

Vi deltog på Vildmarksmässan där vi delvis marknadsförde kanotcentralerna. Tre nyhetsbrev 

har gått ut under året och en konferens för kanotcentralerna har genomförts. Ett resultat av 

konferensen var en lista på åtgärder för 2015, samt att en referensgrupp samlats för 

regelbundna telefonmöten med ansvarige på kanotförbundet. 
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Kraftcenter 

KanotSyd 

Föreningen KanotSyds ledord:   

 Vilja   

 Ambition 

 Attityd 

 Glädje    

 

Aktiviteter: 

Föreningen KanotSyd är nu tillsammans med några andra projekt i Sverige ett av de 

kraftcenter som förbundet satsar på. Vi jobbar främst för att stärka samarbetet i den södra 

regionen. Vi samarbetar med övriga Kraftcenter och lär av varandra. Ett möte med övriga 

kraftcentra och slätvattenkommittén genomfördes i augusti för att diskutera en fortsättning av 

tävlingen Besättningsregatta, som är ett försök under två-tre år. Årets besättningsregatta 

genomfördes i Katrineholm i juli med 20 ungdomar från Skåne och Blekinge. Vi kom på en 

hedrande 3:e plats.   

 

Vi har under året fått stöd av Svenska kanotförbundet dels genom direktstöd och dels genom 

Idrottslyft.   

 

Syftet har ytterst varit att:   

 Stötta ungdomar som valt att satsa på kanot, utveckla och stimulera kanotaktiva 

ungdomar i regionen. (minska antalet ungdomar som lägger av i junior- och yngre 

seniorålder). 

 Försök till aktivering/reaktivering av föreningar inom regionen  

 Talangutveckling i ålder cirka 13 år och uppåt 

 Erbjuda om möjligt ”en stöttande” del för äldre kanotister (17-18 år och uppåt), 

exempelvis tuffare träning vid lägren ett par gånger/år. 

 Öka intresset för att utbilda sig inom kanotsporten. 

 Skapa introduktionsgrupp (prova på) till KanotSyd.    

 

Föreningens medlemsklubbar är:  

KK Eskimå, Helsingborgskanotisterna, Lödde KK, Malmö KK, Ängelholm RoKK, Höör KK 

och Landskrona KK.    

 

Material:  

Vi har genom Idrottslyftsmedel och eget kapital inköpt en K2:a. Den kommer att placeras i 

Lödde.  

 

Träningsverksamheten:  
Tränare (elitaktiva och fd elitaktiva med bra kunskaper inom träning för kanot och med stor 

erfarenhet) inom regionen nyttjas inom vår verksamhet.    

 

Följande läger genomfördes 2014:   

31/1-2/2, Malmö.   Ledare: Michaela Lindblad Jonsson &  

I detta läger ingick även ett ”prova på gäng”                Magnus Ljungberg   

 

21-23/3, Lödde    Ledare: Alexandra Nielsen &  

             Magnus Ljungberg   

29-30/3, Karlskrona (tester)   Ledare: Cissi Velin    
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13-20/4, Alcudia    Ledare: Annika Nilsson &  

                 Joakim Nielsen     

 

12-13/4, Ängelholm    Ledare: Sanna Leandersson &  

I detta läger ingick förutom unga KanotSyd,               Björn Ljungberg 

även ett ”prova på gäng”                  

  

27-28/9, Lödde    Ledare: Anders Hallberg & 

             Annika Nilsson    

 

11- 12/10, Malmö    Ledare: Alexandra Nielsen &  

I detta läger tillsammans med Malmö KK               Magnus Ljungberg & 

ingick även ett ”prova på gäng”                 Björn Ljungberg (del av)              

   

15-16/11, Halmstad (tillsammans med PIV)     

 

22/11 Malmö (tester)    Ledare: Magnus Ljungberg    

 

Tyvärr ställdes lägret i Ängelholm den 13-15 juni 2014 in på grund av för få aktiva, som 

kunde delta.   

 

Summering:  
KanotSyd har under sitt femte år genomfört helg- och veckoläger enligt ovan med ungdomar 

från medlemsföreningarna. Under tre lägertillfällen har ett ”prova på gäng”, främst från 

Helsingborgskanotisterna, haft möjlighet att delta för att prova på och förberedas för vår 

verksamhet. Man har träffats för träning, sjukgymnastik- och teknikgenomgång, tester, 

paddelteknik och sociala aktiviteter.    

 

Vi ser fram emot en bra tränarstab och en fortsatt utveckling av vår verksamhet under 

kommande år.   

 

Ett tack till våra tränare och aktiva för detta år och vi ser fram emot ett Gott KanotÅr 2015.   

 

Karlskrona december 2014    

Anders Velin, sekreterare, KanotSyd 
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Verksamhetsberättelse – Alliansföreningen Paddla i Väst 2014 

 

Paddla i Väst är en alliansförening för kanotklubbarna i västra Sverige och har under 2014 

bedrivit verksamhet för att stödja och utveckla unga kanotisters utveckling i regionen.  

 

Under 2014 har styrelsen sammanträtt vid 14 tillfällen (vanligtvis via telefonmöten) och 

bestått av: 

Ola Isaksson   Ordförande 

Iren Olsén   Kassör  

Jörgen Hansson   Halmstad KK 

Magnus Mattson Mårn   Jönköpings KK  

Peter Norrman   Kungälvs KK  

Alexina Williams-Thorén  Kungälvs KK 

Ann-Christin Johansson   Lidköpings KF 

Henric Flodin   Näsets PK 

Johan Abrahamsson   Trollhätte KK  

Anders Löf   Tibro KK 

Lars Johansson   Huskvarna KK  

Anders Thorn   Bengtsfors BoIS  

Cathrina Jonson   Hindås 

Karin Falk*   Styrelserepresentant Svenska Kanotförbundet 

 

* Verksamhetskontakt med SKF har skett via Anna Carpenter, Sportchef och Karin Falk. 

 

Valberedningen har bestått av Peter Norrman (sammankallande), Lennart Johansson (Näset) 

samt Björn Johansson (Lidköping)         

 

Revisorer har varit Björn Granberg (Jönköping) samt Lena Sundberg(Jönköping) 

(revisorsuppleant) 

 

Verksamhet 2014 

Paddla i väst har dels bedrivit bredd verksamhet och Kraftcentraverksamhet där deltagarna 

varit individuella medlemmar. Verksamheten har planerats och följts upp via styrelsemötena. 

Information (inbjudningar, rapporter, kallelser) har skett via www.paddlaivast.se. Aktiviteter 

inom PIV i tabellform nedan. 

 

Aktiviteter i tabellform 

Tid Aktivitet Arrangör Plats 

22-24-jan Testklinik Bosön PIV Bosön 

Vecka 7 

 

Skidläger Lidköping Långberget 

16 febr 20:00 – 21:00 Styrelsemöte Styrelsen Telefon 

9 mars 20:00 – 20:30 Styrelsemöte Styrelsen Telefon 

16 mars 12:00 – 13:30 Årsmöte Styrelsen Kungälv 

22-23 mars KC-läger Träning Kungälv Kungälv 

16-23 april  KC-läger träning PIV Walcz 

Polen 

3-4 maj (2 dagar) Ungdomsläger Lidköping Lidköping 

http://www.paddlaivast.se/
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Tid Aktivitet Arrangör Plats 

13 maj 21:00 – 22:00 Styrelsemöte Styrelsen Telefon 

22 maj 21:00 - 21:35 Styrelsemöte Styrelsen Telefon 

24 maj  1 dag Kanotskoleledareutbildning Kungälv Kungälv 

10 juni 21:00 – 22:15 Styrelsemöte Styrelsen Telefon 

1 juli 21:00 – 21:45 Styrelsemöte Styrelsen Telefon 

19 – 20 juli 

 

Besättningsregatta Katrineholm Katrineholm 

20 juli 12:00 – 12:45 Styrelsemöte Styrelsen Katrineholm 

11 aug 19:00 – 20:15 

23 aug 1 dag 

Styrelsemöte 

Kanotskolsavslutning 

Styrelsen 

Näset  

Jönköping 

Näset G-

borg 

28 aug 21:00 – 22:00 Styrelsemöte Styrelsen Telefon 

6 – 7 sept Västsvenska DM Bengtsfors Bengtsfors 

8 sept 21:00 – 22:00 

21 sept  

11-12 okt 

15 – 16 nov 2 dagar 

20 nov 21:00 – 22:00 

3 dec 21:00 – 21:45 

11 dec 21:00 – 21:40 

Styrelsemöte 

Styrelsemöte 

Testhelg  

Träning KC-läger 

Styrelsemöte 

Styrelsemöte 

Styrelsemöte 

 

 

 

Styrelsen 

Styrelsen 

PIV 

Styrelsen 

Styrelsen 

Styrelsen 

Styrelsen 

Telefon 

Jönköping 

Bosön 

Halmstad 

Telefon 

Telefon 

Telefon 

 

Kommentarer: Testhelgen på Bosön i januari var en förskjuten 2013 års upplaga. Efter ett 

års uppehåll p.g.a. sen vinter 2013 (i stället genomfördes då ett 4-dagars paddelträningsläger i 

Kungälv) har vi 2014 återigen genomfört vårt populära påskträningsläger i Walcz i Polen. 

Inför 2014 planerades deltagande vid en internationell tävling men trots intensivt arbete med 

att hitta lämplig tävling fick vi liksom 2013 lägga detta på is. Istället gjordes ett försök att i 

samband med DM i Bengtsfors arrangera en ”gränsmatch” med Norge. Tyvärr hittades inget 

ledigt datum utan i stället föddes idén till den nordiska besättningsregatta som nu planeras till 

2015. 
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VERKSAMHETBERÄTTELSE KRAFTCENTER STORSTOCKHOLM 2014 

Rapporten omfattar vad som har genomförts under 2014.  

Det övergripande målet har varit att skapa drag i vardagen under parollen ”drag i vardagen”. 

Verksamheten har följt den plan som fastställdes då kraftcenter startades vilken redovisades 

till klubbar och antalet aktiviteter liksom antalet aktiva som följts och stimulerats under 

säsongen har varit stor. 

Tränaren Conny Edholm har besökt alla klubbar alla minst tre gånger och genomfört totalt 

150 pass.  Gemensam träning har genomförts i Brunnsviken eller Vaxholm minst en gång i 

veckan under hela perioden. Tränaren Conny har även varit på fyra S:t Erikspaddlar för att 

följa upp aktiva och träffa tränare samt genomfört 2 tester på Bosön inom kraftcentrats ram.  

Klubbesöken har varit väldigt uppskattande av båda aktiva och tränare/ledare. Efter 

sommaren har också fler från olika klubbar kommit till andras träningar och då framför allt till 

Brunnsviken, Fridhem, SPK och Vaxholm.  

Paddellägret i Polen med Stockholms Kanotförbund där Conny var tränaransvarig med 60 

deltagare blev mycket lyckat med bra träning, utbildning och socialt umgänge samt 

sammanhållande kamratskap.  

Besättningsregattan där Kraftcenter StorStockholm deltog är mycket uppskattat av de aktiva 

och skapar en mycket bra sammanhållning och glädje. 

Klubbarna tycker att besöken har varit mycket bra och uppskattat samt fungerat som 

utbildning och motivationshöjare.  Alla ser verkligen emot besöken och de har klart ökat antal 

kanotister som är kvar, vill bli bättre och vilja nå eliten. 

De övervägande mycket positiva erfarenheterna under pekar fortfarande entydigt på att 

satsningen Kraftcenter är rätt, att verksamhetsplanen liksom genomförandet varit bra, samt att 

effekten för svensk kanot skulle kunna ökas avsevärt med en bättre ekonomi. Ökade anslag 

skulle innebära att centrats tränare skulle kunna öka närvaron med de aktiva, förbättra 

kvalitén i verksamheten och därmed ännu bättre tillvarata den positiva trend som finns för 

kanot i Storstockholm i dag. 

  

För styrelsen i Kraftcenter Storstockholm 
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       För FKSS gemensamma träningar 

    

 
Besök Ungefär antal Antal 

   

 
Träningar per besök Personer 

   Brunnsviken 12 4 48 

   
       Vaxholm 50 6 300 

   
       Ägir 26 2 52 

   
       SPK 33 6 198 

   
       NSS 2 6 12 

   
       Fridhem 26 5 130 

   
       
       ÖKS 1 5 5 

   
       Totalt 150 

 
745 

   

       S:t Erikspaddeln 4 3,1 pass per vecka har genomförts 

Teknik Klinik 1 5,0 personer per pass i genomsnitt 

Träningsläger 3 

     Tester 3 

     Regattor 5 
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Bilder som kommit med 

Verksamhetsberättelserna  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Silvermedaljörerna 
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Figur 1 PIV’are på sprang vid ”Polenlägret I Kungälv” 
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